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П Р О Т О К О Л 
№ 35 

 
от тридесет и петото заседание на Великотърновски общински съвет, 

проведено на 21.12.2017 г. от 09.00 часа в залата на Община В. Търново. 
Присъстват 37 общински съветници.  

 
 
Заседанието беше открито от председателя на Великотърновския общински 

съвет – г-н Венцислав Спирдонов.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 29 точки.  

 
1. Питане от Калина Широкова и Николай Илчев – общински съветници, Вх. № 

1756/16.11.2017 г. 
2. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 1806-П/05.12.2017 г. 
3. График на заседанията на Великотърновския общински съвет за първо 

полугодие на 2018 г., Вх. № 1819/08.12.2017 г. 
4. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.11.2017 г. на 

Община Велико Търново, Вх. № 1829/08.12.2017 г. 
5. Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси 

и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, Вх. № 
1799/28.11.2017 г. 

6. Запазване дейността на Центъра за кариерно ориентиране, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1828/08.12.2017 г. 

7. Отписване от активите на „Инвестстрой-92“ ЕООД, гр. Велико Търново на 
вземания с изтекъл давностен срок и фактурирани вземания от Община Велико 
Търново, Вх. № 1820/08.12.2017 г. 

8. Определяне на представител на Община Велико Търново в Областна комисия за 
изработване на областна здравна карта, Вх. № 1818/07.12.2017 г. 

9. Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 
собственост за 2018 г., Вх. № 1813/07.12.2017 г. 

10. Годишен план за приватизация на общинската собственост в Община Велико 
Търново за 2018 г., Вх. № 1836/13.12.2017 г. 

11. Приемане анализ на правното състояние, начална цена и определяне начин на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1837/13.12.2017 г. 

12. Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от горските територии, 
собственост на Община Велико Търново за 2018 г. и приемане начина за 
нейното ползване, Вх. № 1821/08.12.2017 г. 

13. Предоставяне за безвъзмездно ползване на част от имот частна общинска 
собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1812/07.12.2017 г. 

14. Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево, Вх. № 
1826/08.12.2017 г. 

15. Изкупуване на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 1823/08.12.2017 г. 
16. Утвърждаване на изготвени експертни оценки за обект мост между с. Шемшево 

и гр. Велико Търново, Вх. № 1825/08.12.2017 г. 
17. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново, Вх. № 

1830/08.12.2017 г. 
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18. Освобождаване от заплащане на наем, поради извършване на основни ремонтни 
дейности в имот общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 
1824/08.12.2017 г. 

19. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Церова 
кория, Вх. № 1810/07.12.2017 г. 

20. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 1811/07.12.2017 г. 

21. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 1822/08.12.2017 г. 

22. Поправка на ЯФГ в Решение № 1238 по Протокол № 70/21.08.2014 г. на 
Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за 
даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 
1797/27.11.2017 г. 

23. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, 
с. Шемшево, Вх. № 1796/27.11.2017 г. 

24. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, 
с. Леденик, Вх. № 1798/27.11.2017 г. 

25. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, с. Беляковец, Вх. № 1802/30.11.2017 г. 

26. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1807/06.12.2017 г. 

27. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1831/08.12.2017 г. 

28. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1832/08.12.2017 г. 

29. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1817/07.12.2017 г. 
 
Има постъпило заявление за изказване на гражданин. 
Преди да преминем към дневния ред, на основание чл. 93, ал.1 от 

Правилника, давам думата за изказване на Невен Боянов – председател на сдружение 
„Клуб на програмистите във Велико Търново“.  

Г-н НЕВЕН БОЯНОВ: Повод за моето изказване е мястото в  бившия 
Пионерски дом, което ни беше предоставено преди няколко месеца и по тази причина 
искаме да Ви кажем какво сме направили – Клуба на програмистите във Велико 
Търново, през тези няколко месеца. Нашето намерение е всяка година в края на месец 
декември да идваме и да Ви казваме, в рамките на няколко минути, каква е била 
нашата дейност.  

Нашата година започна със среща на всички Ай Ти клубове в България, която 
направихме тук, във Велико Търново. След това проведохме един маратон по 
програмиране заедно с университета и с няколко училища от града, а след това 
направихме една много интересна среща с инвеститори от Силициевата долина. 
Всичко това стана преди да имаме мястото и трябваше да го направим на други места 
в града. През юни месец, тук, в тази зала, Вие решихте, че можете да ни предоставите 
безвъзмездно това помещение в бившия Пионерски дом, за което сме Ви много 
благодарни. Това е не само подкрепа от Ваша страна, но също така и доверие, че ние 
наистина ще го използваме както трябва и ще бъде в полза на целия град.  

Това, което направихме веднага, беше един освежителен ремонт на 
помещението; опитахме се да оправим прозорците, почистихме го, ремонтирахме 
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осветлението и на 29 септември ние открихме нашият „Хакерспейс” Велико Търново. 
Това е първото по рода си такова място, пространство, споделено във Велико 
Търново, дори и в региона. На самото откриване присъстваха около 120 човека от 
цялата страна. Имаше представители на Ай Ти бизнеса, представители на институции; 
естествено и от общината също имаше представители. Фирми в града ни подкрепиха – 
те ни подариха 120 стола, мултимедийна система, а също така имаме осигурен 
интернет, който може да се ползва от всички, които са в сградата – тези, които се 
занимават със социални дейности, децата, които идват.  

Първото голямо събитие, което организирахме, това беше конференцията 
TarnovoConf - най-голямата Ай Ти конференция за региона, която се провежда. 
Отново дойдоха над 100 човека, мина много добре, колегите от другите градове бяха 
много доволни от организацията, от мястото, което ни е предоставено, от потенциала, 
който има, и от това, което можем да направим за града и за развитието не само на Ай 
Ти общността, а по принцип на младежката предприемаческа общност в града и в 
региона.  

Участвахме в много други неща и извън града – в едно много интересно 
мероприятие за младежко творчество в Горна Оряховица. Нашият клуб спечели една 
от наградите, която беше парична. Тя също ще ни помогне да направим нашето място 
в Пионерския дом много по-добро, да продължим с ремонтите.  

През месец октомври „EDIT  BG” организираха част от своето турне отново 
там. Това беше насочено към дигитализацията на бизнесите. Тук виждам дори хора, 
които присъстваха. Идеята е фирмите от традиционния бизнес във Велико Търново да 
минат вече в ХХІ век, да използват дигиталните технологии много повече и много по-
добре. Ние сме готови да помагаме за това. Там имаше много интересни дискусии. 
Местни бизнесмени, успешни, разказваха своите истории и как са въвели дигитални 
технологии в своя бизнес.  

Ние продължаваме нашата работа през следващите месеци. За следващата 
година имаме план и ще работим по него. Имаме проведени няколко работни срещи с 
университета, с училища не само в града, а и в съседните градове.  

Това, което мога да кажа, е, че за нашия клуб най-доброто предстои. Ще се 
радваме да дойдете някой път на някое от нашите събития, да Ви разкажем какво 
смятаме да правим, с кои институции и училища работим и да направим нашия град 
място, където младите хора могат да се реализират личностно и професионално и да 
не се налага да ходят в столицата или в чужбина, да намират тук реализация, да 
стартират техните бизнеси и да създават повече за нашия град.  

Много Ви благодаря! Ако има някакви въпроси, съм готов да отговоря. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по дневния 

ред.  
Поради отсъствие на кмета на община Велико Търново предлагам питанията 

да отпаднат от дневния ред на настоящата сесия.  
Ако няма други предложения и изказвания по дневния ред, поставям на 

гласуване  дневния ред заедно с предложението за отпадане на питанията от дневния 
ред на тази сесия.  
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Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Дневният ред се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. График на заседанията на Великотърновския общински съвет за първо 
полугодие на 2018 г., Вх. № 1819/08.12.2017 г. 

2. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.11.2017 г. на 
Община Велико Търново, Вх. № 1829/08.12.2017 г. 

3. Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси 
и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, Вх. № 
1799/28.11.2017 г. 

4. Запазване дейността на Центъра за кариерно ориентиране, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1828/08.12.2017 г. 

5. Отписване от активите на „Инвестстрой-92“ ЕООД, гр. Велико Търново на 
вземания с изтекъл давностен срок и фактурирани вземания от Община Велико 
Търново, Вх. № 1820/08.12.2017 г. 

6. Определяне на представител на Община Велико Търново в Областна комисия за 
изработване на областна здравна карта, Вх. № 1818/07.12.2017 г. 

7. Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 
собственост за 2018 г., Вх. № 1813/07.12.2017 г. 

8. Годишен план за приватизация на общинската собственост в Община Велико 
Търново за 2018 г., Вх. № 1836/13.12.2017 г. 

9. Приемане анализ на правното състояние, начална цена и определяне начин на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско 
предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1837/13.12.2017 г. 

10. Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от горските територии, 
собственост на Община Велико Търново за 2018 г. и приемане начина за 
нейното ползване, Вх. № 1821/08.12.2017 г. 

11. Предоставяне за безвъзмездно ползване на част от имот частна общинска 
собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1812/07.12.2017 г. 

12. Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево, Вх. № 
1826/08.12.2017 г. 

13. Изкупуване на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 1823/08.12.2017 г. 
14. Утвърждаване на изготвени експертни оценки за обект мост между с. Шемшево 

и гр. Велико Търново, Вх. № 1825/08.12.2017 г. 
15. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново, Вх. № 

1830/08.12.2017 г. 
16. Освобождаване от заплащане на наем, поради извършване на основни ремонтни 

дейности в имот общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 
1824/08.12.2017 г. 

17. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Церова 
кория, Вх. № 1810/07.12.2017 г. 

18. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 1811/07.12.2017 г. 

19. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико 
Търново, Вх. № 1822/08.12.2017 г. 

20. Поправка на ЯФГ в Решение № 1238 по Протокол № 70/21.08.2014 г. на 
Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за 
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даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 
1797/27.11.2017 г. 

21. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, 
с. Шемшево, Вх. № 1796/27.11.2017 г. 

22. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, 
с. Леденик, Вх. № 1798/27.11.2017 г. 

23. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, с. Беляковец, Вх. № 1802/30.11.2017 г. 

24. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1807/06.12.2017 г. 

25. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1831/08.12.2017 г. 

26. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за 
частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1832/08.12.2017 г. 

27. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1817/07.12.2017 г. 
 
 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: График на заседанията на Великотърновския 
общински съвет за първо полугодие на 2018 г., Вх. № 1819/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: График на заседанията на 
Великотърновския общински съвет за първо полугодие на 2018 г., Вх. № 1819 от 
08.12.2017 г. 

ПК по НПУОР, ПК по ЗСД, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по 
ПГОБК, ПК по БФ и ПК по ИВСПИЕСМВ приемат графика. 

ПК по СТДМ предлага: „Към основните точки на заседанието на 25.01.2018 г.  
да се допълни точка 7: „Приемане на Общински годишен план за младежта за 2018 
г.”; към основните точки на заседанието на 29.03.2018 г. да се допълни точка 3: 
„Приемане на Програма за децата за 2018 г.”.  

ПК по ОНК приема графика, подкрепя предложението на ПК по СТДМ и 
предлага на заседанието на 22.02.2018 г. към точка 3 – „Програма на народните 
читалища”, да се акцентира на състоянието на материално–техническата им база.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Искам да направя едно предложение от 

Групата общински съветници от Реформаторския блок. Ще го прочета, то касае три 
сесии: през януари, март и април. Имаме предложение за няколко точки, а именно:  

Предлагаме да се допълнят следните основни точки към планираните 
заседания на Великотърновския общински съвет за първото шестмесечие на 2018 г.:  

Януарска сесия, 25 януари:  
точка: Приемане на годишна програма за управление и разпореждане с 

имотите, общинска собственост за 2018 г.; 
точка :  Приемане на информация за изпълнение на Програма „Фонд 

инициативи за местните общности” за 2017 г.; 
точка: Отчет за състоянието на общинската собственост и резултати от 

нейното управление през 2017 г.; 
точка: Приемане на списък за 2018 г. на общинските жилища по 

предназначение, брой, вид и местонахождение.  
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Сесията през месец март: 
точка: Приемане на План за действие за осигуряване на равни възможности за 

хората с увреждания в община Велико Търново за 2018 година; 
точка: Приемане на отчет за дейността на общинските предприятия през 2017 

г., собственост на община Велико Търново. 
Сесията през месец април: 
точка: Приемане на отчет за възложените и изпълнени обществени поръчки и 

сключените договори за обществени поръчки – предмет, изпълнител и финансови 
параметри за 2017 г.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Радвам се, че реформаторите бавно и мъчително, но 
все пак узряват. Имам предвид и обществените поръчки, имам предвид и общинските 
предприятия. Продължавайте така, колеги! Ние Ви поздравяваме и бихме Ви 
стимулирали. 

Ние приемаме постоянно едни планове, но няма отчети; стратегии, но няма 
отчети. Вие, в комисията, сте включили план за младежта за 2018 г., но къде е отчетът 
за 2017 г.? Затова аз предлагам освен план, да бъде заложена и точка „Отчет за 
изпълнение на Общинския годишен план за младежта за 2017 г.”. Към плана за 2018 г. 
да бъде приложен преди това и отчет в съответствие с тази стратегия, която сме 
приели за 2016 – 2020 г., т.е., допълнение към това, което е направила комисията. 

За месец май предлагам да включим: 
Отчет за изпълнение на Годишния план за развитие на социалните услуги за 

2017 г. към Стратегията за развитие на социалните услуги на община Велико Търново 
2016 – 2020 г. Т.е., да отчетем какво сме направили, какво е направила 
администрацията за 2017 г. и Приемане на годишен план за развитие на социалните 
услуги за 2018 г. Мога да цитирам основанията, на които да направим плана. Те са 
национални – т.е., законови, и местни.  

За месец януари: 
Отчет за дейността на звено „Вътрешен одит в община Велико Търново за 

2017 година. Приемане на годишен план за дейността на звено „Вътрешен одит” за 
2018 г.  

Не зная защо тази тема избягва. Като почнем да говорим за контрол, се 
снишваме. Аз не си спомням откога не сме гледали такъв отчет за дейността на звено 
„Вътрешен одит”. Освен това, ако ние приемем план – а ние трябва да приемем такъв 
план за годината, тогава ние да имаме възможност да предложим одитиране на 
определени обществени поръчки, на определвени дейности – говоря за Общинския 
съвет като цяло, за групи съветници и поотделно, за да можем да имаме наистина един 
поглед, едно наблюдение върху това, което се извършва като контрол; доколко е 
качествено и какви ще бъдат резултатите от този контрол.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, когато обсъждаме точката за 
графика, имам чувството, все едно че това ще бъде единствената сесия за годината. 
Всеки път, на всяка сесия могат да се допълват точки. Ние какво правим? Ще 
запълним с този график целия дневен ред на сесиите ли? Тогава в края на 2018 г. 
можем да направим една сесия за 2019 г. и да не правим повече. Малко популистка е 
цялата ситуация. Моля да не правим чак такова разширяване на тази точка! 
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Дневният ред винаги може да се допълва по време на комисии, на сесия, 
преди сесия. 

Има ли други изказвания?  
Няма. 
Поставям на гласуване предложението на ПК по СТДМ: „Към основните 

точки на заседанието на 25.01.2018 г. да се допълни с точка 7: „Приемане на 
Общински годишен план за младежта за 2018 г.”; към основните точки на заседанието 
на 29.03.2018 г. да се допълни с точка 3: „Приемане на Програма за децата за 2018 г.”. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  
Поставям на гласуване предложението на ПК по ОНК: „На заседанието на 

22.02.2018  г. към точка 3: „Програма на народните читалища”, да се акцентира на 
състоянието на материално–техническата им база”. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Предложението на Реформаторския блок, направено от Мирослав Трифонов: 
„Към януарска сесия, 25 януари – да се допълни с:  
Приемане на годишна програма за управление и разпореждане с имотите, 

общинска собственост за 2018 г.; 
Приемане на информация за изпълнение на Програма „Фонд инициативи за 

местните общности” за 2017 г.; 
Отчет за състоянието на общинската собственост и резултати от нейното 

управление през 2017 г.; 
Приемане на списък за 2018 г. на общинските жилища по предназначение, 

брой, вид и местонахождение.  
Към сесията през месец март, 2018 г.: 
Приемане на План за действие за осигуряване на равни възможности за 

хората с увреждания в община Велико Търново за 2018 година; 
Приемане на отчет за дейността на общинските предприятия през 2017 г., 

собственост на община Велико Търново. 
Към сесията през месец април, 2018 г.: 
Приемане на отчет за възложените и изпълнени обществени поръчки и 

сключените договори за обществени поръчки – предмет, изпълнител и финансови 
параметри за 2017 г.”.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се отхвърля с 9 „за”, 1 „против”, 14 „въздържал се”.  
От залата беше предложено да се направи прегласуване на предложенията на 

Реформаторския блок. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на прегласуване 

предложението. 
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Резултатите от гласуването са: 9 „за”, 1 „против”, 19 „въздържал се”. Не се 
приема. 

Подлагам на гласуване предложението, направено от г-н Витанов: 
Към сесията през май, 2018 г.:  
Отчет за изпълнение на Годишния план за развитие на социалните услуги за 

2017 г. към Стратегията за развитие на социалните услуги на община Велико Търново 
2016 – 2020 г.  

Приемане на годишен план за развитие на социалните услуги за 2018 г.  
Към сесията за месец януари, 2018 г.: 
Отчет за изпълнение на Общинския годишен план за младежта за 2017 г.”.  
Приемане на Общински годишен план за младежта за 2018 г. в съответствие с 

чл. 21, ал. 1, точка 12 от ЗМСМА и чл. 16 от Закона за младежта и спорта. 
Отчет за дейността на звено „Вътрешен одит” в община Велико Търново за 

2017 година.  
Приемане на годишен план за дейността на звено „Вътрешен одит” за 2018 г.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
С 8 „за”, 1 „против”, 18 „въздържал се” предложението не се приема. 
Поставям на гласуване основното предложение, като предлагам от 

заседанието за месец януари да отпадне Годишният план за приватизация за 2018 г., 
тъй като същият е в дневния ред на днешното заседание. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 25 „за”,  1 „против”, 6 „въздържал се”.  
 

РЕШЕНИЕ № 894 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 21, ал. 1, т. 1 от Правилника за 
организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 
комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, Великотърновски 
общински съвет приема  
  

График на заседанията за І-во полугодие на 2018 г.: 
 
Заседание 25.01.2018 г. Основни точки от дневния ред.  
1.Приемане на бюджета и инвестиционната програма на община Велико Търново 

за 2018 г. 
2. Информация относно текущото изпълнение на общинските проекти, 

финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет; 
3. Отчет за дейността на Великотърновския общински съвет и неговите комисии 

за периода 01.07.2017 г. – 31.12.2017 г.; 
4. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновския общински съвет за II –

ро полугодие на 2017 г. и всички неснети от отчет решения; 
5. Отчет за изпълнение на годишния план за приватизация за 2017 г.; 
6. Общински годишен план за младежта за 2018 г.; 
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Заседание 22.02.2018 г. Основни точки от дневния ред. 
1. Годишен отчет за изпълнението на Програмата за управление на Кмета на 

Община Велико Търново за 2017 г. /съгласно чл. 44, ал. 5 от ЗМСМА/; 
2. Доклад на Кмета на Общината /съгласно чл. 127, ал. 9 от ЗУТ/ за изпълнение 

на Общия устройствен план на Общината; 
3. Приемане на програма на Народните читалища – да се акцентира на 

състоянието на материално – техническата им база; 
 
Заседание 22.03.2018 г. Тържествено заседание. 
1.  Удостояване със звание „Почетен гражданин на Велико Търново”; 
2.  Удостояване с ежегодна награда „Велико Търново”; 
 
Заседание 29.03.2018 г. Основни точки от дневния ред. 
1. Информация и анализ за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 

Търново за 2017 г. 
2. Отчет на Местната комисия за борба с противообществените прояви на 

малолетни и непълнолетни; 
3. Програма за децата за 2018 г. 
Заседание 26.04.2018 г. Основни точки от дневния ред. 
1. Информация относно текущото изпълнение на общинските проекти, 

финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет; 
2. Информация относно готовността на общинските училища за прием на 

ученици за учебната 2018/2019 г. 
 
Заседание 31.05.2018 г. Основни точки от дневния ред. 
1.  Информация и анализ за касовото изпълнение на бюджета на Община Велико 

Търново за I –во тримесечие на 2018 г.; 
2. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 

участие за 2017 г.; 
2. Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 

участие за I –во тримесечие на 2018 г.; 
 
 
Заседание 28.06.2018 г. Основни точки от дневния ред.  
1. Информация за дейността на смесените / с участието на Община Велико 
Търново/ търговски дружества за 2017 г.; 
2. Приемане на график на заседанията на Великотърновския общински съвет  за 
II– ро полугодие на 2018 г.  
 
 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Очевидно инатът на 
мнозинството е заразна болест. Тя върлува и горе, и долу. Показателно е това, което 
се случи сега, защото очевидно Вашият дневен ред, колеги от мнозинството, от ГЕРБ 
и не зная кои още, не съответства на дневния ред на хората, не съответства на това, 
което ние трябва да правим като социални услуги, не съответства на това, което ние 
трябва да правим като контрол по разхода на средства.  

Вие си имате един дневен ред, който се върти от години. Ако се върнете назад 
в годините, защото си направих труда, едно и също: картинките на Антон, постоянно 
актуализиране на бюджета на всяка сесия – ние ги въртим и въртим, а значимите теми 
– Вие искате да бягате и го правите успешно; поне засега; надявам се за кратко! 
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ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 
Бюджета към 30.11.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1829/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната 
част на Бюджета към 30.11.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1829 от 
08.12.2017 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 2 беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав 
Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: 
За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: 
За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: Въздържал се, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: Въздържал се, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 895 - Приложение към протокола. 
 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Наредбата за определянето и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на 
Община Велико Търново, Вх. № 1799/28.11.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Наредбата за определянето 
и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 
Велико Търново, Вх. № 1799 от 28.11.2017 г. 

ПК по НПУОР предлага да бъде изготвен финансово-икономически анализ на 
чл. 64, ал. 3 и чл. 64 а, ал. 2 във връзка с направените изменения на ЗМДТ и ЗДП и 
съответно предложение за изменение на Наредбата в тази посока. 

ПК по УТТП приема предложението. 
ПК по БФ приема предложението за изменение на Наредбата по чл. 64 и чл. 

72 „г”, ал. 1 и предлагат уточняване по отношение на предложените промени по чл. 72 
„г”, ал. 2 до заседанието на Великотърновския общински съвет на 21.12.2017 г.  

Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 
Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 
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Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия 
– ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Гергана Евтимова – председател на комисията. 
Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: С настоящото докладвам решението на ПК по 

НПУОР във връзка с Предложение е Вх. №1799 от 28.11.2017 г., направено от инж. 
Даниел Панов - кмет на община Велико Търново, касаещо отмяна на разпоредби на 
Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и иени на услуги 
на територията на община Велико Търново. 

Предложенито се прави във връзка с изменение и допълнение на чл. 6 от 
Закона за местните данъци и такси, във връзка с изменение и допълнение на чл.99, ал. 
З от Закона за движение по пътищата, обнародван в ДВ бр. 37 от 2015 г., текстът на 
който гласи следното: 

,,Чл.99.(3) Общинският съвет определя цената за паркиране на местата по ал. 
1, както и условията и реда за плащането й от водачите на специализираното звено на 
общината или на юридическото лице по чл. 13, ал. 1, т. 13 от Закона за обществените 
поръчки, на което е предоставено управлението на тези места, включително приема 
годишния инвестиционен план. “ 

Съгласно цитираните закони за паркирането на пътни превозни средства 
Общинският съвет е задължен да определи цена на услуга, а не такса. 

С цел привеждането на Наредбата в съответствие с нормативните актове от 
по-висока степен, Общинската администрация предлага текстовете, които определят 
такси за паркиране на автомобили от Раздел VIII, да бъдат отменени, респективно да 
бъде създаден нов член 72 „г” в Глава трета: „Цена на други услуги, предоставяни от 
общината на физически и юридически лица“, в който освен за паркирането на 
автомобили се определя и цена за ползване на тоалетна. 

След разглеждането на предложението ПК по НПУОР на свое заседание, 
проведено на 11.12.2017 г. предложи да бъде изготвен финансово-икономически 
анализ и за паркирането на автобуси с цел привеждане на Наредбата в съответствие 
със закона и на текстовете, касаещи паркирането на автобуси. 

Във връзка с горното в качеството си на председател на комисията предлагам 
Великотърновският общински съвет да вземе решение в тази посока. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, абсолютно съгласен съм с всички 
предложения на комисиите по тази Наредба, но има едно „но”. Както знаете, има едно 
дело относно обжалване на тези такси и цени. Моето предложение в случая е да 
приемем на тази сесия направеното предложение от Общинската администрация и в 
срок от три до четири месеца г-жа Данева, заедно с мен и с председателите на 
комисиите, които са заинтересовани от тази Наредба, да прегледаме изцяло наредбата. 
В Наредбата има доста други неточности, които няма смисъл да ги изчистваме сега, на 
парче. По-добре е да си дадем срок от три месеца да я разгледаме цялостно и да я 
изчистим; дори да направим едно обществено обсъждане с гражданите, защото тя 
пряко интересува гражданите. И след като направим това цялостно разглеждане на 
Наредбата, тогава да променим тези предложения, които са от комисиите, но на този 
етап, във връзка с делото, да приемем предложението на Общинската администрация 
и след три месеца да прегледаме цялата Наредба. 
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Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Имах желание да направя изказване, но трябва 
да започна с реплика, г-н Председател. Извинявайте, но същата теза я чух и в ПК по 
УТТП. Даже там колегите отидоха малко по-надалеч и казаха: „Нека следващият 
Общински съвет да решава този проблем!”. Предложих в комисията по УТТП, която 
отговаря за паркирането, въпросът да бъде разгледан. Колегите казаха: „Давай да 
вървим!”. Вие казвате да работим в комисии. Ние искаме да работим, Вие не ни 
разрешавате, даже не ни включвате и точки в дневния ред. Но това, което Вие 
предлагате – отново да нарушаваме закона в интерес на това, че трябва да се събират 
такси. Няма как да стане.  

Когато приемахме Наредбата по същество със зони за платено паркиране, 
поискахме и имаше желание, граждани, които имат собствени апартаменти, жилища, 
да имат възможност да паркират, както е уредено в другите общини: „Не, по-нататък 
ще разгледаме този въпрос”. Вече шеста година го разглеждаме този въпрос „по-
нататък”. В момента просто замазваме нещата. Недейте да лъжете и да манипулирате 
гражданите! Изцяло съм против приемане на чл. 72, буква „г", ал. 2: „Цена за 
паркиране за един месец на паркомясто на паркинг”. Отново правим смесване. В ал. 1 
е за половин и за един час в зони за платено паркиране;, ал. 2 е паркиране на 
паркомясто на паркинг. Попитах в комисията: „Кои са тези паркинги?”. Оказа се, че 
никой не знае да има такъв паркинг. Приемаме някакъв мъртъв текст. Оказа се, че 
това са паркоместата за хотелите и за банките и никой не знае как се раздават и кой ги 
раздава. Някаква анонимна комисия. Гражданите задават въпрос: „Ние имаме аптеки, 
имаме магазини, имаме офиси, имаме лекарски кабинети, имаме аптеки, искаме да 
вземем по едно паркомясто. Как става?”. Не става, трябва да сте или хотел, или банка, 
за всички останали не става. Било за туризма, окей, за туризма, ама извинявайте, на 
„Велчова завера” инвалидно паркомясто има ли? Няма. Има места, които се използват 
за един хотел и пиаца, но за инвалид място няма. Това е резултат от нашата работа, 
която ние вършим: „малко по-нататък, след три месеца, след една година, абе я 
следващия мандат” – както казват колегите от ГЕРБ.  

Не съм съгласен с това извинение. Изцяло съм против и не искам да се приема 
Наредбата, камо ли на две четения днес, при положение че има съществени 
изменения, които ние искаме да направим. Предлагам Ви изцяло да отпадане на чл. 
72, „г”, ал. 2. Това си е наем: конкретизирано паркомясто, което се отдава за един 
месец на конкретна фирма. Трябва да има регламент, кой може да иска такова 
паркомясто, ако въобще съществува. Защото за мен най-важното нещо е зоните за 
платено паркиране да бъдат краткосрочни. Нали идеята е зоните за платено паркиране 
да регулират  ред, а не да печелим от тях. Какво правим? Предложихме талонче за 
един ден, щом нямаме ограничения до три часа, както в останалите общини: „Не 
може, зоните регулират”. Колеги извинявайте, зоните регулират половин час и един 
час; за един ден не може, обаче за един месец може. Калкулацията е следната: 21 дена, 
по 8 часа, 168 лв. Но тези места се използват 24 часа, нонстоп. Можеш ли да спреш 
пред хотел, там пише: „работно време”; след 17 часа или преди 9 часа може ли да се 
спре? Не може, мястото е точно за 30 дена по 24 часа. Отделно че цената е много 
малка; на главна улица, на публична собственост, но само банки и хотели.  
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Не съм против туризма, не ме разбирайте грешно, но нека първо да помислим 
за гражданите, които са в този град, които ежедневно се сблъскват с проблемите. 
Защо, примерно, Общинският център Благоевград, който е два пъти по-малък от 
Велико Търново, има три пъти повече места за паркиране? Кажете ми какво правим 
ние? Нещо да сме направили за тези шест години? Говоря и за предишния мандат. 
Колко паркоместа сме създали? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Тюфекчиев, излизате извън темата! 
Това е извън темата. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Не е извън темата, говорим за ал. 1 „Паркиране 
автомобили, зони за платено паркиране”. Нали точно това искам да конкретизираме: 
къде са местата и защо; каква е цената – обосновката, мотивировката. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Конкретизирането на местата в тази 
Наредба ли е? 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Вие прочели ли сте навътре документацията - 
как се калкулират местата. Карате ме да изляза извън времето: едно от нещата за 
цената на тези неща е, че калкулацията на цената е спрямо броя места и т.н. Надявам 
се, че от пазарна икономика поне начални основания имате -  когато има малко 
паркоместа, съответно цената се вдига. Това е друг въпрос. Аз в момента говоря за ал. 
2, 72 - че това е изцяло наем; никаква услуга, никаква такса не е и изцяло това трябва 
да бъде извадено, да отпадне. Говорим, че това е наем за един месец; нитое такса, 
нито е услуга, това е наем на конкретна площ. 

Г-н ДЕЯН ХАДЖИЙСКИ: Защо говорите лъжи? Като  цялата Ви партия 
навсякъде говори лъжи и само лъжи. В ПК по ТСУ присъстваха и други членове, 
присъстваха и представители от администрацията. Кой от ГЕРБ  е казал, че ще 
отложим темата за следващия мандат? Искам да отговорите на този въпрос, защото 
говорите само лъжи.  

Вярно, че проблемът с паркирането е голям. Такава е структурата на града, 
местата не стигат, колите са много. Какво предлагате? Да оставим нещата така в 
момента, за да не стане катаклизъм? 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, явно гузен негонен бяга. Г-н 
Хаджийски, очаквам от Вас, и да Ви се извиня публично, в следващото заседание да 
внесете цялостен проект за решаване на проблема, а не само да демагогствате и да 
размахвате пръст. Шеста година ние нямаме нито едно изградено паркомясто. Ние не 
приемаме проблема присърце, а просто отлагаме и задълбочаваме проблема. 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: В медицината има няколко правила и едното 
се казва „информирано съгласие” – т.е., за да дам своя глас, трябва да попитам нещо. 
Второто е, че всички системи на човешкия организъм работят синхронно.  

Имам едно питане към юридическия отдел на вносителя. В материалите, 
които ни предлагат относно промяната в Наредбата, и специално в чл. 72, „г”, ал. 1, е 
написано: „Цена за паркиране на автомобили. За 30 минути - 0,50 лв.; за един час – 1 
лв. Отворих в интернет общинската Наредба за паркиране и там има три цени за 
паркиране: едната е за половин час, другата е за един час и третата е за пет часа.  
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Въпросът ми е: Коя наредба е по-актуална и дали трябва да добавим към ал. 1 
цена за пет часа, защото и в предложението не видях нито цена за пет часа, нито 
калкулирано изчисление на цена за пет часа. Моля за отговор! 

Прочетох това в интернет страницата на община Велико Търново, Наредба за 
паркиране, чл. 10. Това е с прочит от вчера. Възможно е Наредбата да не е 
актуализирана там, но това е, което четат гражданите, чета и аз. Въпросът ми е чисто 
юридически. Аз не говоря за това дали е целесъобразно или не, говоря чисто 
юридически: дали двете наредби са в синхрон и дали има някаква грешка в интернет 
страницата. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, включете се и вие в работата на 
комисиите! Ще направя едно предложение: предлагам да сформираме комисия за 
промяна на цялата Наредба, която обсъждаме в момента - за таксите и цените, с 
председател г-н Тюфекчиев и срок за работа - месец април.  

Вие съгласен ли сте, г-н Тюфекчиев, да бъдете председател на тази комисия?  
Г-н Тюфекчиев отговори от залата, че не е съгласен. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Оттеглям предложението си. 
По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и 

допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал. 2 от Правилника  
предлагам двете гласувания да се проведат в едно заседание. 

Предложението се приема с 23 „за”, 5 „против”, 1 „въздържал се”. 
Г-жо Йонкова, заповядайте да отговорите на въпроса. 
Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА – директор на дирекция „Правна”: Искам 

да уточня този текст, който беше споменат. Установяването и заплащането на 
действителното времетраене на паркиране в зона за платено паркиране става с 
предварително закупени от водача талони или чрез есемес. Талоните, видът, дизайнът 
и т.н. се утвърждават с решение на Общинския съвет, като съответно могат да бъдат 
за 30 минути, за 1 час, за пет часа. При желание от страна на водачите могат да се 
комбинират в различно времетраене. Впоследствие в самата Наредба за таксите и 
цените на услугите е предвидена цена за половин час и за един час, а съответно за пет 
часа става, като се плащат пет талончета. Не е предвидена различна цена. Така е било 
от началото на приемането на Наредбата.  

Г-н ВЕЖЕН ПЕНЕВ: Искам да направя едно уточнение. Изглежда, че има 
някакво неразбиране в нещата. В този момент се предлага да се промени Наредбата за 
местните данъци и такси, в която досега беше определена такса за паркиране. Понеже 
се променя ЗМДТ  и е казано, че вече няма такса за паркиране, а става цена, затова се 
предлага тази промяна - за да се промени и от такса да стане цена.  

А кой ще паркира, на какви места, на кого ще се дава, как ще се дава, това се 
определя с друга наредба – Наредбата за паркиране, и там трябва да се направят тези 
промени. Тук само определяме една цена. За това става дума.  

Цената си има някаква финансова обосновка. Ако я приемете, приемете; ако 
не я приемете, остава без цена. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предлагам да прегласуваме процедурата 
двете четения да се проведат в едно заседание.  
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Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 28 „за”, 6 „против”, „въздържал се” няма.  
Поставям на гласуване изменението на Наредбата  на първо четене.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Приемането на Наредбата на първо четене беше поставено на поименно 

гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Против, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: 
За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров 
Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Против, Йорданка Георгиева Стефанова: 
За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: Против, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: 
За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Против, Стефан 
Тодоров Стефанов: Въздържал се, Стоян Витанов Витанов: Против, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

С 25 „за”, 5 „против”, 1 „въздържал се” Наредбата беше приета на първо 
четене. 

РЕШЕНИЕ № 896 
 
На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8 от Закона за нормативните актове 

и чл. 78 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински 
съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 
Великотърновски общински съвет изменя на първо четене Наредбата за определянето 
и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 
Велико Търново, както следва: 

 
Раздел VIII 
Такси за паркиране 
 
В текста на чл. 64 се правят следните изменения: 
1. Отменят се алинея /1/ и алинея /2/; 
2. Алинея /3/ става алинея /1/; 
3. Алинея /4/ става алинея /2/; 
4. Алинея /5/ става алинея /3/; 
В текста на чл. 64а. Такси за паркиране пред Църквата „Св.Св. Петър и 

Павел” се правят следните изменения: 
1. Отменя се алинея /1/; 
2. Алинея /2/ става алинея /1/; 
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3. Отменя се алинея /3/; 
4. Алинея /4/ става алинея /2/, като придобива следната редакция „Таксите по 

алинея 1, се събират от Регионален исторически музей, град Велико Търново“. 
Отпада текста „Всички цени са без ДДС“. 
 
Към глава трета „Цени на други услуги, предоставяни от общината на 

физически и юридически лица  се създава нов чл. 72г със следното съдържание: 
Чл. 72 г Цена за паркиране  
 /1/ Цена за паркиране на автомобили в зони за платено паркиране: 
 - за 30 минути – 0.50 лв. 
 - за 1 час – 1.00 лв. 
/2/ Цена за паркиране за един месец на паркомясто на паркинг – 168,00 лв. 
/3/ Цена за ползване на WC /тоалетна/ - 0.50 лв. 
 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): По една много проста причина 

гласувах „против” и моля за отговор. След като минаваме на цена, къде е финансовата 
обосновка на тази цена?  

Г-н Председател, това беше един от мотивите да не минава на две четения и 
ако наистина няма финансова обосновка на тази цена, какво правим тогава? Къде е 
обосновката? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има я в материалите. Ако може, четете 
материалите! 

Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: Колеги, неслучайно за всяка сесия подготвям 
доклади. В доклада, който прочетох преди десетина минути, обясних точно това: 
предложението за изменение на Наредбата се прави точно в тази връзка: текстовете да 
бъдат извадени от раздела „Такси” и да бъдат вкарани в „Цени на услуги”.  

Много Ви моля, слушайте какво чета! 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 
На основание чл. 79, ал.1 от Правилника, предлагам да гласуваме 

изменението на Наредбата  на второ четене анблок.  
Има ли други предложения? 
Няма. 
Поставям на гласуване  предложението за гласуване анблок. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 26 „за”, 3 „против”, 2 „въздържал се”.  
Подлгам на гласуване предложението на г-н Петко Тюфекчиев за отпадане на 

ал. 2 на чл. 72 „г”, т.е. общината да остане без месечно паркиране. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: Против, Атанас Петров Парушев: Въздържал се, 

Валентин Василев Точков: Въздържал се, Валентин Георгиев Стоянов: Въздържал се, 
Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: Против, Георги 
Кръстев Марков: Въздържал се, Георги Петров Недев: Въздържал се, Гергана Митева 
Евтимова: Въздържал се, Гюнай Мюмюнов Далоолу: Въздържал се, Деян Минков 
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Хаджийски: Против, Жельо Миленов Желев: Въздържал се, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: Въздържал се, Калоян Славеев 
Стойчев: Против, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
Въздържал се, Михаил Стефанов Харалампиев: Въздържал се, Нейко Генчев Генчев: 
Против, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: Въздържал се, Николен 
Веселинов Стойнов: Въздържал се, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: Въздържал се, Росен Върбанов Иванов: Въздържал се, Станислав Стефанов 
Рашков: Въздържал се, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: 
За, Цветанка Боянова Недева: Въздържал се. 

Със 7 „за”, 5 „против”, 17 „въздържал се” предложението не беше прието. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване изменението на  

Наредбата на второ четене.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: Против, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: 
За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: Против, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: Против, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: 
За.  

Изменението на Наредбата на второ четене беше прието с 24 „за”, 3 „против”, 
„въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 897 
 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8 от Закона за нормативните актове 
и чл. 79 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински 
съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 
Великотърновски общински съвет изменя на второ четене Наредбата за определянето 
и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община 
Велико Търново, както следва: 

 
Раздел VIII 
Такси за паркиране 
 
В текста на чл. 64 се правят следните изменения: 

1. Отменят се алинея /1/ и алинея /2/; 
2. Алинея /3/ става алинея /1/; 
3. Алинея /4/ става алинея /2/; 
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4. Алинея /5/ става алинея /3/; 
В текста на чл. 64а. Такси за паркиране пред Църквата „Св.Св. Петър и 

Павел” се правят следните изменения: 
1. Отменя се алинея /1/; 
2. Алинея /2/ става алинея /1/; 
3. Отменя се алинея /3/; 
4. Алинея /4/ става алинея /2/, като придобива следната редакция „Таксите по 

алинея 1, се събират от Регионален исторически музей, град Велико Търново“. 
Отпада текста „Всички цени са без ДДС“. 
 
Към глава трета „Цени на други услуги, предоставяни от общината на 

физически и юридически лица  се създава нов чл. 72г със следното съдържание: 
Чл. 72 г Цена за паркиране  
/1/ Цена за паркиране на автомобили в зони за платено паркиране: 
 - за 30 минути – 0.50 лв. 
 - за 1 час – 1.00 лв. 
/2/ Цена за паркиране за един месец на паркомясто на паркинг – 168,00 лв. 
/3/ Цена за ползване на WC /тоалетна/ - 0.50 лв. 
 
Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ (отрицателен вот): Тъй като ни обвинихте, че 

не четем, аз бих искал да изразя становището си и да изразя несъгласието си с това, 
което каза г-н Вежен Пенев. Ние не спорим върху това, че е цена на услуга, но 
казваме, че цена на услугата е краткосрочното паркиране, което касае половин и един 
час, а другото не е цена на услуга. Не може да отдадеш едно паркомясто за един месец 
и да кажеш, че е цена на услуга. За това говорим, не че сме против. Но това не е цена 
на услуга и затова трябва да не го гласуваме това – защото не е цена на услуга.  

А иначе, наистина трябва да четем докладите, както каза г-жа Евтимова, но 
там е казано, че е цена на услуга, а ние с това твърдение не сме съгласни, това 
твърдение не е вярно.  

Освен това се водят и дела и най-вероятно и това ще бъде поставено там като 
въпрос, защото е несправедливо да отдадеш на две, да кажем, браншови банки… 
Когато се обявява като наем, всеки има право да кандидатства, но като цена на услуга 
не го обявяваме на всеки. 

Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ (отрицателен вот): Изцяло подкрепям 
доклада на Правната комисия, на г-жа Евтимова. Слушайте какво чете тя, защото ние 
много сериозно обсъждахме въпроса с Наредбата в тази точка!  

Въпреки че го гласувахме, сега мотивирам отрицателния си вот. 
 Абсолютно е прав и г-н Стефан Михайлов. Това не е цена на услуга - в ал. 2, 

а е наем на определено паркомясто, на определен паркинг и процедурата там е съвсем 
различна. За краткосрочното паркиране съм съгласна, че е цена на услуга и трябваше 
да приемем само ал. 1, но не и ал. 2. От юридическа гледна точка е абсолютно 
неправилно да определяме дългосрочно паркиране за един месец на определено 
място, на определен паркинг. Това е наем. Всички знаете и ползвате паркоместа и 



Протокол № 35 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 21.12.2017 год 
 

19 
 

гаражи. Считам, че трябваше да съобразите и това, което каза г-жа Евтимова за цена 
на услуга.  

По отношение на делото можеше да приемем само ал. 1 - за краткосрочното 
паркиране, което е атакувано от граждани в Административния съд и в момента се 
води дело по отношение на тази точка. 

 
ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Запазване дейността на Центъра за 
кариерно ориентиране, гр. Велико Търново, Вх. № 1828/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Запазване дейността на Центъра за 
кариерно ориентиране, гр. Велико Търново, Вх. № 1828 от 08.12.2017 г.  

ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н МИХАИЛ ХАРАЛАМПИЕВ: Ще започна моето изказване по тази 

важна точка нетрадиционно. Ако внимателно сте следили по телевизионните 
програми (аз случайно попаднах там) имаше едно предаване - състезание за ВИП 
Брадър. Ако победителят, който твърдеше, че не е прочел и една книга през живота 
си, а четял нещо друго, беше получил някакви консултации от подходящи хора за 
своето кариерно развитие, вероятно щеше да продава (тук отварям една скоба: 
уважавам всички видове професии) много добре краставици или чушки на пазара. Но 
той не беше имал допир с Центровете за кариерно развитие, които бяха създадени по 
проект, който беше свързан с развитие на човешките ресурси чрез образователната 
система по две оперативни програми, които действаха: „Развитие на човешките 
ресурси” и „Наука и образование за интелигентен растеж”.  

Този проект свършва своята дейност на 31 декември тази година. Хубаво е, че 
Министерството на образованието, община Велико Търново, администрацията, 
директорът на образованието подкрепят новото решение на Министерския съвет във 
връзка с продължаване дейността на центровете за кариерно развтие. Онези, които са 
чели внимателно документите, разбират, че този център за кариерно развитие ще бъде 
включен в Общинския детски комплекс със същото предназначение, за да може 
учениците, педагогическите съветници и всички онези, които са свързани с 
развитието на кариерата на младите деца, ученици, които избират своят 
професионален път в живота, да бъдат направлявани към по-добро, а това го изисква 
състоянието на пазара на труда.  

Ако ние трябва да се гордеем в тези мигове, а аз считам, че всички ще се 
обединим и да гласуваме за продължаване дейността на този център, с това, че 
общината ще се намеси с 20 % от своето участие там – а това е една сума от около 
17 000 лв., ние ще имаме много добра топла връзка, какво става там, как се развиват 
нещата, за да може действително да имаме една полза в кариерното развитие на 
младото поколение. Така че призовавам Ви да гласуваме единодушно в подкрепа на 
проекта за решение. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма. 
Гласуваме предложението по точка 4. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
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Предложението беше подложено на поименно гласуване”:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: 
За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: 
За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов 
Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 28 „за” , „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 898 
 

На основание чл. 17, ал. 1, т. 3, чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация, чл. 310, ал. 5, във връзка с чл. 311, ал. 5, 
както и чл. 49 ал. 1, т. 1 и т. 2 и  ал. 6  от ЗПУО, Великотърновски общински съвет 
реши: 

1.Считано от 01.01.2018 год. да се извърши промяна в дейността на 
съществуващия Център за подкрепа за личностно развитие – ОДК с предмет на 
дейност „развитие на интересите, способностите, компетентностите и изявата в 
областта на науките, технологиите, изкуствата и спорта“, като се добави предмет на 
нова дейност - Кариерно ориентиране и консултиране. 

2. Новосъздадената дейност по кариерно ориентиране и консултиране към 
съществуващия Център за подкрепа за личностно развитие да запази числеността на 
персонала от 5 щатни бройки, като специалистите ще бъдат назначени по реда на 
Кодекса на труда и код по НКПД 24236009. 

3. Дейността по кариерно ориентиране и консултиране към Центъра за 
подкрепа за личностно развитие да продължи да осъществява дейността си  в 
изградената база на ул. „Мармарлийска“ № 26, ет. 1. 

4. Да се обезпечи дейността по кариерно ориентиране и консултиране за 
финансовата 2018 год. със средства от общинския бюджет в размер на 20 % от 
издръжката  - в размер на 17 хил. лв. 

 
 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отписване от активите на „Инвестстрой-92“ 
ЕООД, гр. Велико Търново на вземания с изтекъл давностен срок и фактурирани 
вземания от Община Велико Търново, Вх. № 1820/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отписване от активите на „Инвестстрой-
92“ ЕООД, гр. Велико Търново на вземания с изтекъл давностен срок и фактурирани 
вземания от Община Велико Търново, Вх. № 1820 от 08.12.2017 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението, като предлагат 
промяна в точка 2 от проекта за решение – да отпадне текстът: „и са погасени по 
давност към 30.09.2017 г.“ 

Давам думата за изказвания по предложението. 
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Изказвания няма.  
Поставям на гласуване предложението на ПК по БФ и ПК по ИВСПИЕСМВ:  

в точка 2 от проекта за решение да отпадне текстът: „и са погасени по давност към 
30.09.2017 г.“ 

Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: 
За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев 
Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За. 

Предложението беше прието с 25 „за” , „против” няма, „въздържал се” няма.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното 

предложение заедно с така направената промяна. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване”:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 
Трифонов Маринов: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за” , „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 899 
 

1. На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 110 от ЗЗД и чл. 2 и чл. 14, 
ал.1, т. 1 от Наредбата за управление и упражняване правата на собственост върху 
общинската част от капитала на търговските дружества, Великотърновски общински 
съвет  дава съгласие за отписване от активите на „Инвестстрой-92”ЕООД, ЕИК 
814191534, гр.Велико Търново на вземания за сметка на не разпределената печалба на 
дружеството по счетоводен баланс на „Инвестстрой-92”ЕООД, ЕИК 
814191534,гр.Велико Търново към 30.09.2017г. натрупани от вземания по 
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фактурирани вземания от Община Велико Търново па фактури от 2008г. издадени от 
„Комунално стопанство”ЕООД, гр.Велико Търново на обща стойност 80 864,94 лв.  

2. На основание 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, чл.110 от ЗЗД и чл. 2 и чл. 14, ал.1, 
т. 1 от Наредбата за управление и упражняване правата на собственост върху 
общинската част от капитала на търговските дружества, Великотърновски общински 
съвет  дава съгласие за отписване от активите на „Инвестстрой-92”ЕООД, ЕИК 
814191534, гр.Велико Търново на вземания за сметка на не разпределената печалба на 
дружеството по счетоводен баланс на „Инвестстрой-92”ЕООД, ЕИК 
814191534,гр.Велико Търново към 30.09.2017г. натрупани от присъдени вземания от 
длъжници на стойност 64 022,76лв., поради това, че след предприетите действия по 
образуване на изпълнителни дела през последните шест години не са постъпвали суми 
по делата, като несъбираемите суми са в размер на 64 022,76 лв.  

3. Възлага на Управителя на „Инвестстрой-92” ЕООД гр. Велико Търново да 
предприеме необходимите действия по актуализиране на счетоводния  баланс на 
дружеството. 

4. Задължава Управителя на  „Инвестстрой-92”ЕООД, ЕИК 814191534 
гр.Велико Търново да предостави информация относно предприетите  действия по 
изпълнение на Решението. 

 
ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на представител на Община 
Велико Търново в Областна комисия за изработване на областна здравна карта, 
Вх. № 1818/07.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на представител на Община 
Велико Търново в Областната комисия за изработване на областна здравна карта, Вх. 
№ 1818 от 07.12.2017 г. 

ПК по ЗСД приема предложението. В залата е и предложеният представител. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване”:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: 
За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай 
Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 28 „за” , „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 900 
 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 
определя д-р Диляна Христова Вачкова - Петрова – директор дирекция „Социални 
дейности и здравеопазване“ за представител на Община Велико Търново в Областна 
комисия за изработване на областна здравна карта. 

 
 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Годишна програма за управление и 
разпореждане с имотите – общинска собственост за 2018 г., Вх. № 
1813/07.12.2017г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Годишна програма за управление и 
разпореждане с имотите – общинска собственост, за 2018 г., Вх. № 1813 от 
07.12.2017г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат програмата.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Първо имам един въпрос. Под номер 4 е включена 

отново Токоизправителната станция заедно с терена и затова въпросът ми е към 
председателя или към Общинската администрация: Ако си спомняте беше гласувано; 
в следващата сесия предложих да бъде прегласувано и да отменим решението за 
продажба. След това по реда на надзора Прокуратурата започна проверка, възложена 
на „Икономическа полиция”. Разпитваха, ходихме; включително и аз; вероятно и 
други колеги. Въпросът ми е: Какъв е резултатът от тази поверка? Има ли официален 
резултат или няма? 

Втората констатация, не толкова въпрос: има тотално разминаване между 
приходите, които се отчитат за 2017 г., и по абстолютно същите наименования, 
примерно и в отчета и за полугодието, и за деветмесечието. Така е по отчета, а по 
Програма има тотални разминавания (мога да посоча и примери) между последната 
актуализирана бюджетна прогноза по същите наименования с това, което се дава в 
предложението за разпореждане с общинската собственост.  

И завършвам с това: на тази база ние защо приемаме програма, защо 
приемаме план за работа на Общинския съвет за полугодието, като можем да не 
приемаме и просто ей-така: каквото продадем, после ще го отчетем. 

Моля за отговор на първия въпрос и за разяснение,  поне на моята 
констатация по тези тотални разминавания! 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА – заместник-кмет на община 
Велико Търново: Да, тече проверка по този имот. Няма никакви указания на 
Прокуратурата и на другите органи и мога да обясня защо фигурира този обект и 
продължава да фигурира, тъй като той е преходен обект, той е от предходната година. 
Както и в Агенцията ние си приемаме един план и непродадените обекти фигурират в 
следващата година в плана като преходни. След като излязат указанията на 
Прокуратурата, ние ще се съобразим с тях и ако те кажат, ще го извадим от 
Програмата. 



Протокол № 35 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 21.12.2017 год 
 

24 
 

Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Аз съм против да се изважда този имот от 
Програмата за управление. Както Вие сам казахте, г-н Витанов, има проверка на 
Прокуратурата, инициирана от Вас, доколкото си спомням. Така или иначе, докато не 
приключи тази проверка, ние няма как да се разпоредим с този имот.  

На второ място, за мен това е една перфектна сделка, като тръжна процедура; 
изключително добре издържана юридически. Не зная колко пъти трябва да го 
обсъждаме това. Имаме данъчна оценка, имаме пазарна оценка, изготвена от 
независим лицензиран оценител, имаме и определена начална тръжна цена, която е 
доста по-висока от данъчната оценка. Мисля, че беше приблизително 350 000 лв. Като 
прибавим към нея ДДС, като прибавим и една стъпка за наддаване, прибавим ДДС и 
на нея и се полчава една сума от около 500 000 лв. – половин милион. Какво да 
коментирам половин милион приходи за община Велико Търново? 

Питам се обаче, дали това не е Вашият пореден опит за пиар, поредният евтин 
популизъм по опорни точки и по сценарии. Няколко дни преди сесия всеки път 
хвърляме в публичното пространство някаква неистина, повтаряме я 100 пъти и 
чакаме хората да ни повярват. Питам се: Дали това не е поредният опит за 
манипулиране на общественото мнение, като по този начин очакваме да повлияем 
върху решението на Прокуратурата? Питам се и нещо друго: За този имот имаше търг, 
на търга не се яви фирмата, която инициира тази сделка - първоначалния 
потенциалния инвеститор. Дали не беше притеснена от всички тези изказвания за 
чутовен скандал, едва ли не, по тази сделка? 

Питам се, г-н Витанов: ако евентуално Прокуратурата излезе със становище, 
че няма неизрядни неща по тази сделка и че е спазен законът, дали ще излезете 
публично пак пред уважаваните от мен медии и да им обясните как, защо и с какви 
мотиви спряхте сделката за половин милион лева приходи за община Велико 
Търново?  

Коледа е; нека не изоставяме християнските ценности; нека бъдем малко по-
честни! Поне днес нека бъдем малко по-толерантни, поне малко по-добри! 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Марков, обикновено преди такъв род 
изказвания, каквото беше Вашето, трябва да гарантирате, че нямате конфликт на 
интереси. Защото така ми прозвуча – апологетика на някого, който трябва да вземе 
този терен и който се е уплашил.  

Второ, не съм давал никого на Прокуратурата, а имам основание. Повярвайте 
ми, имам основание и по повод на Коледа вероятно няма да го направя поне до края 
на годината; не само за този случай. Проверката е направена по реда на надзора. Има 
си закон, юристите го знаят: прокурорите четат протоколите и нашите мъдри 
изказвания. 

Трето, популизмът ми не е евтин. Доколкото го има, той е скъп. И тук не 
става въпос за популизъм все пак, става въпрос за една цена, която Вие толкова 
елементарно започнахте да обяснявате. Не Ви зная какъв сте по образование, майка 
ми е била учителка; по български език сте добър, но по математика – не; в случая. И 
точно там е заровено кучето: в събирането на данъчна и неданъчна оценка и т.н.  

Ако Вие искате да продадете този терен, спазите закона, защото за мен, 
лично, той не е спазен. И няма да направя никакво извинение, защото категоричните 
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консултации с юристи потвърждават това. Имам ги и в писмен вид и съм ги дал там, 
където трябва, при поканване, повикване, за да дам показания. И отново казвам: 
мисля, че са канили и други колеги да дадат показания.  

Така че не казвайте „хоп” преди да сте скочили. Аз не съм казал „хоп”. Да,  
Прокуратурата, респективно, може би и съд, ще решат кой е крив и кой прав. Но ако 
има нужда от извинение, някой друг трябва да се извини. 

Аз още един път Ви предлагам да извадим тази сделка овреме. Г-жо Данева, 
за 2017 г. този имот го няма включен в Програмата. 

Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Нямам конфликт на интереси, г-н Витанов, 
декларирам го официално.  

И други питания имам, но засега ще ги запазя за себе си. 
Иначе, поклон пред майка Ви. 
Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, г-н Марков, колеги, извадете 

половин милион, купете терена; няма никакъв проблем. Защо не се явихте, не зная. 
Щом не Ви смърди сделката, купете терена!  

По същество: колеги, които си спомнят, които са чели материалите и следят 
работата на Общинския съвет; не само да идват да гласуват, защото трябва да 
гласуват; още в началото, когато тръгна този терен, задавахме въпроса: Какво да става 
с този терен? Нашето предложение беше да се изгради паркинг. Преди малко 
говорихме за паркингите и пак ще се върна на тях. Това е по темата, г-н Председател. 
Колко пари вземаме за един месец? 168 лв. Искам да кажа, че може да се изкарат 
много повече пари. Но проблемът не е колко ще изкара общината, проблемът е как да 
се решим паркирането. Колко терена ни останаха в центъра на града, за да изградим 
паркинг? Къде на друго място можем да изградим паркинг? Всяко свободно общинско 
място в центъра трябва да става паркинг. Аз мисля да живея в този град, ако Вие 
мислите да емигрирате, кажете!  

Как да не е по темата, г-н Марков? Става дума за предназначение на терена. 
Вие искате да продадете терена, аз не искам да го продаваме. На предната сесия 
говорихме за паркинг на ЦБА. Аз мисля за общината, не мисля за себе си, аз съм 
общински съветник, не говоря от името на бизнесмен, говоря от името на общински 
съветник - за това, за което съм избран и което защитавам.  

Г-н Председател, докога на мен ще ми правите забележки да не се изказвам от 
място, а на Вашата партия - не. Както на мен правите забележки, свършете си 
работата! Двама човека от Вашата партия ме прекъсват. Вие даже не ни давате да се 
изкажем. Освен че не ни давате да си вкараме точките, не ни давате и да се изкажем, 
камо ли да работим. Явно това Вие традицията; малко Ви остана.  

Обещахте април месец да променим Наредбата за цените на паркирането, тъй 
като сме в точката за Програмата за общинската собственост, предлагам да променим 
и Наредбата за общинската собственост и нека да запишем там да променим наемите 
на общинските жилища - да станат цена на социална услуга. Отдаване на жилище – 
социална услуга. Това няма да бъде наем, това ще бъде социална услуга. Това е по 
тази точка; гледаме Програмата за общинска собственост и нека да променим 
Наредбата: жилищата да не се отдават под наем, а да бъдат социална услуга. Преди 
малко направихте наемът да е услуга. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания?  
Няма. 
Г-н Тюфекчиев, ако може да кажете отново Вашето предложение, за да го 

запишем. Поддържате ли да гласуваме Вашето предложение към Годишната 
програма?  

Преминаваме към гласуване. 
Подлагам на гласуване предложението на г-н Стоян Витанов: От точка ІV от 

Годишната програма да отпадне имот под точка 4. 
Предложението се отхвърля с 10 „за”, 6 „против”, 13 „въздържал се”. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Защо има разминаване? Защо в бюджетната 

прогноза се пише едно, а тук два пъти по-малко? Никой не иска да даде отговор.   
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Администрацията трябва да направи 

проучване, нека да бъде подготвена, за да отговори на въпроса. Ако искате, направете 
питане по въпроса в срок!  

Поставям на гласуване основното предложение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 24 „за”, 5 „против”, 3 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 901 
 
1. На основание чл. 21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, чл.8 ал.9 от ЗОС, чл.2а, ал.5 от 

Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет приема Годишна програма за 
управление и разпореждане с имотите – общинска собственост за 2018 г. 

 
 
 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: (На реплики на г-н Витанов) Г-н 

Витанов, няколко пъти Ви казах, че тази таблица, която виждате тук, не е релевантна 
към стойностите, които се оказват. Ако искате, ще прегласуваме, щом имате съмнения 
в резултата.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Г-н Председател, всяка Ваша 
дума не, а звук, който е издаден оттук, без да Ви е дадена думата (защото Вие си 
имате микрофон, а аз нямам) е говорене от място и Вие го правите тотално, десетки 
пъти в сесиите. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Това беше процедура, г-н Витанов. Аз не 
водя диалог, просто обяснявам. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Нямате право да говорите, това, което говорихте 
преди малко, без да Ви е дадедна думата.  

Колеги, гледам към Маринела Джартова. Не искам да го казвам, но това 
разминаване с приходите значи, че някой нещо крие. Аз как да си го обясня по друг 
начин? Как се павят тези прогнози, как се правят тези отчети; един господ знае; не 
можете да ме убедите. Даже и сега не го направихте, защото е елементарно да 
прочетете бюджетната прогноза, да прочетете това, което е написано в 
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предложението, в този материал; да прочетете отчета, поне за деветмесечието, за да 
видите колко се разминават цифрите. И си гласувате така; Ваша работа, ама не е 
сериозно да го правим по този начин.  

И аз настоявам, г-н Председател – към г-жа Данева: отговорете на следващата 
сесия защо са тези разминавания! Защото тук става въпрос за стотици хиляди левове. 

И пак ще каже Георги Марков, че манипулирам. Манипулирате Вие с тези 
цифри. 

 
ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Годишен план за приватизация на общинската 
собственост в Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 1836/13.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Годишен план за приватизация на 
общинската собственост в Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 1836 за 
13.12.2017 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 8 беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
За, Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов 
Далоолу: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За. 

Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 902 
 
На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл. 6, ал.2 от ЗПСК и чл.10, т.2 и т. 

3 от Правилника за дейността на Общинската агенция за приватизация, 
Великотърновски общински съвет: 

1. Приема Годишен план за приватизация на общинската собственост в 
Община Велико Търново за 2018 година и утвърждава :  

- Списък на обекти, включени в годишния план за приватизация за 2018 
година - Приложение 1;  

- План-сметка за приходите и разходите по приватизационните фондове през 
2018 година - Приложение 2. 

- Списък на търговски дружества, общински предприятия и общински 
нежилищни имоти, които няма да се приватизират през 2018 година - Приложение 3. 
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ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане анализ на правното състояние, 
начална цена и определяне начин на приватизация за продажба на общински 
нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 
1837/13.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане анализ на правното състояние, 
начална цена и определяне начин на приватизация за продажба на общински 
нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, "Незастроен 
поземлен имот, за който имот е отреден УПИ VIII за производствени и складови 
дейности. Вх. № 1837 от 13.12.2017 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 
Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, 
Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: 
За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев 
Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Сунай Хасанов Мунков: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 903 
 

І. На основание чл.21,ал.1,т.8 от ЗМСМА и чл. 4, ал. 4 от ЗПСК, 
Великотърновски общински съвет: 

1. Изменя т.1 на решение № 334 / 19.07.2012 г. /ДВ, бр.61/2012 г.) в частта, 
касаеща наименованието на общински нежилищен имот: „Незастроен УПИ VІІІ – „за 
сервизна работилница на МВР” от кв. 170 по ПУП на гр. В. Търново, Гаров район, 
представляващ ПИ с идентификатор № 10447.512.110 по КККР на гр .В. Търново” - 
собственост на Община В. Търново, вместо който текст да се чете: 

„Незастроен поземлен имот с идентификатор 10447.512.110 по КККР на гр. В. 
Търново, целият с площ от 5 342 кв.м., за който имот е отреден УПИ VІІІ - „за 
производствени и складови дейности” от стр. кв. 170 по ПУП - ПР на гр. В. Търново, 
Гаров район“ - собственост на Община Велико Търново. 
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2. Отменя свои решения № 351/13.09.2012 г. /ДВ,бр.72/2012 г./ и № 523 
/31.01.2013 г. / ДВ, бр.19/2013 г./, в частта касаеща приемане начална цена, начин на 
приватизация, дата на търга, стъпка за наддаване, размер на депозита за участие в 
търга за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, 
представляващ: „Незастроен поземлен имот с идентификатор № 10447. 512.110 по 
КККР на гр. В. Търново, целият с площ от 6 685 кв.м., за който имот е отреден УПИ 
VІІІ - „за сервизна работилница на МВР” от кв. 170 по ПУП - ПР на гр. В. Търново, 
Гаров район“ - собственост на Община В. Търново. 

ІІ . На основание чл. 3, ал.3, т. 2, чл.4 , ал. 4, чл. 31, ал. 1 и чл. 32, ал.3, т.1 от 
ЗПСК, чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 45 от ЗДДС, чл. 5 и чл. 6 от Наредбата за 
търговете и конкурсите и във връзка със свое решение № 334 / 19.07.2012 г. /ДВ, 
бр.61/2012 г./, Великотърновски общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 166 000  
лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 
нежилищен имот, представляващ : „Незастроен поземлен имот с идентификатор 
10447.512.110 по КККР на гр. В. Търново, целият с площ от 5 342 кв.м., за който имот 
е отреден УПИ VІІІ - „за производствени и складови дейности” от стр. кв. 170 по ПУП 
- ПР на гр. В. Търново, Гаров район“ - собственост на Община Велико Търново. 
Сделката се облага с ДДС. 

2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен търг с 
явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 16 600 лева . 

3. Търгът да се проведе при следните условия : дата на търга – на 21-вия ден 
след датата на обнародване на това решение в "Държавен вестник", като в случай че 
21-вият ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен 
ден; начало на търга - 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община 
Велико Търново . 

4. Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. 
Определя цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с 
ДДС). Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 
9130 3124 7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска 
банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да 
се получава след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в 
сградата на Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ 
датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в 
последния работен ден, предхождащ датата на търга. 

5. За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер на 
49 800 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG 59 SOMB 9130 3324 7614 01 
на ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF - 
до 16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6. Заплащането на договорената цена и сключването на договор за продажба 
да се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на купувач. 
Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 
договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № BG 
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95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 
Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 

За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 
вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 
срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 24 месеца, считано от датата 
на сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече 
от шест месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7. Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, 
срокът изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община 
В.Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като 
в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 
предхождащ датата на търга. 

9. Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10. При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след 
датата на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада 
с неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11. В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за 
съответния повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че 
така определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 
работен ден. 

 
ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на годишен план за ползване 
на дървесина от горските територии, собственост на Община Велико Търново за 
2018 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 1821/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на годишен план за 
ползване на дървесина от горските територии, собственост на Община Велико 
Търново за 2018 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 1821 от 08.12.2017 
г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат годишния план.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Въпросът ми е към управителя. Винаги досега ние 

сме приемали план за ползване на дървесина и сме приемали и ориентировъчен 
приход. Нормално е, още повече, в бюджета, който ще приемаме идния месец, трябва 
да бъдат заложени тези потенциални приходи.  

В този смисъл питам: първо: Защо не са дадени ориентировъчните приходи, 
както винаги досега? И второ: Ако все пак ги имате, какви са те? 

Г-жа ТАТЯНА РАЧЕВА - ДИРЕКТОР на ОП „ГОРСКО 
СТОПАНСТВО”: Не зная какво означава, че досега сте приемали приходи, но 
годишният план се изготвя само с посочване на подотделите, в които ще се 
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осъществява ползването и по какъв начин. Както и миналата година, когато аз го 
разработих за първи път, приходи не са посочвани. 

Това е законовият начин, по който трябва да се посочи. Това е документът, 
който трябва да бъде приет съгласно изискванията на Закона за горите. А приходите 
са посочени в проектобюджета, който е разработен.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 
Няма. 
Поставям на гласуване предложението по точка 10. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, 
Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Въздържал се, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За 

Предложението беше прието с 23 „за”, 1 „против”, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 904 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 8 
от ЗМСМА и чл.7, ал.1 от НУРВИДГТДОСПДНГП, Великотърновският общински 
съвет утвърждава годишен план за ползване на дървесина от горите, собственост на 
Община Велико Търново, както следва: 

№ 
по 
ред 

землище 

Отдел, 
подотдел 
по ГСП 

от 2013 г 

Площ 

Вид гори 

Общ Предвидено 

Забележка (ха) запас 
(пл.м3) ползване 

    по ГСП 
    (пл.м3) 

1. Миндя 221 е 1.6 Издънкови за 
превръщане 360 55   

    226 н 6.8 Издънкови за 
превръщане 870 200 План 

извлечение 

    228 г 3.5 Широколистни 
високостъблени 950 190   

    228 ж 4.8 Издънкови за 
превръщане 1180 300   

    228 е 8.2 Издънкови за 
превръщане 2380 490   
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    234 р1 4.6 Издънкови за 
превръщане 500 100   

    234 н1 19.6 Издънкови за 
превръщане 3030 1300   

    234 ф 1.5 Издънкови за 
превръщане 310 105   

    234 х 0.9 иглолистни 200 40   

    234 т 8.7 Издънкови за 
превръщане 1780 540 С план 

извлечение 

    230 е 5.2 Издънкови за 
превръщане 930 195   

    230 д 9.1 Издънкови за 
превръщане 1860 375   

    230 а 14.5 Издънкови за 
превръщане 2340 470   

    220 д 6.1 Издънкови за 
превръщане 1530 400   

    216 г 16.4 Широколистни 
високостъблени 5210 780   

    215 к 8.5 Издънкови за 
превръщане 1380 290   

    215 д 5.2 Издънкови за 
превръщане 980 200   

    215 6 2.6 Издьнкови за 
превръщане 380 100   

2. Емен 314 щ1 1.6 Издънкови за 
превръщане 230 45   

    314 е1 0.4 Издьнкови за 
превръщане 35 10 План 

извлечение 

    314 н 0.4 нискостъблени 10 10   

    314 з 3.4 Издънкови за 
превръщане 290 50 План 

извлечение 

    314 ж 11.2 Издънкови за 
превръщане 1020 250 План 

извлечение 

3. Самоводене 593 т 12.1 нискостъблени 670 670   

    541 л 15.6 иглолистни 4260 640 План 
извлечение 

4. Хотница 593 у 3.5 нискостъблени 190 190   

    344 х 0.5 нискостъблени 25 25   

5. Плаково 175 и1 0.2 Издънкови за 
превръщане 25 5   

6. Ресен 592 л 8.0 нискостъблени 290 290   
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7. Въглевци 2а 1.4 Иглолистни 410 60   

    За 0.5 Иглолистни 140 25   

    Зд 5.6 Иглолистни 1700 340   

    19 ц 1.6 нискостъблени 80 60   

    126 ю1 1.2 иглолистни 360 70   

    13 ч1 1.0 нискостъблени 100 100   

8. Пушево 297 л1 0.5 нискостъблени 30 30   

    297 к1 2.2 нискостъблени 150 150   

9. Балван 297 х 0.3 нискостъблени 5 5   

    297 6 0.8 тополови 130 130   

10. Райковци 80 к 1.5 иглолистни 640 120   

    83н2 0.9 Издънкови за 
превръщане 170 15   

11. Никюп 594 6 0.2 нискостъблени 10 10   

    594 ж 1.1 нискостъблени 40 40   

12. Големаните 148 е 0.5 нискостъблени 30 30   

13. Къпиново 201 ф 1.1 иглолистни 340 50   

    201з 6.6 Нискостъблени 490 380   

    201 м 1.7 Нискостъблени 170 170   

    209 о 9.9 Издънкови за 
превръщане 2270 380   

    207 м 4.5 Издънкови за 
превръщане 1210 240   

    591 р4 7.5 Широколистни 
високостъблени 1180 300 План 

извлечение 

    206 6 1.4 Издънкови за 
превръщане 210 60   

    206 в 0.7 нискостъблени 30 30   

14 Пчелище 235 ю 2.1 тополови 310 310   
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    235о 0.9 тополови 150 150   

    235 н 2.1 тополови 330 330   

    192 е 14.6 Издънкови за 
превръщане 4300 870 План 

извлечение 

    192 д 13.1 Издънкови за 
превръщане 3910 780 План 

извлечение 

    192 в 6.4 Широколистни 
високостъблени 1790 450   

15. Дебелец 261 т 2.7 Издънкови за 
превръщане 530 105   

16. Велико 
Търново 258 к 2.6 Широколистни 

високостъблени 640 165 План 
извлечение 

    258 в 3.3 Широколистни 
високостъблени 830 125   

17. Присово 240 х 0.4 Нискостъблени 30 30   

    240 ф 0.3 нискостъблени 20 20   

    239 6 1.4 нискостъблени 120 120   

    238 д3 0.4 нискостъблени 25 25   

18. Велчево 238 т1 8.9 нискостъблени 980 980   

  Общо:           

 

2. На основание чл.112, ал.1, т.1 от ЗГ и чл.5, ал.1, т.1 от 
НУРВИДГТДОСПДНГП, Великотърновският общински съвет приема следния начин 
за ползване на дървесина от Общинския горски фонд, съгласно Горскостопанския 
план на горите, собственост на Община Велико Търново: 

Ползването на дървесина в утвърдения в т.1 списък с подотдели от 
горските територии - общинска собственост за 2018 г. да се осъществи чрез 
продажба на  стояща дървесина на корен. 

3. Възлагам на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
процедурите по ползването на дървесина, съгласно Закона за горите и в съответствие 
с разпоредбите на действащото законодателство. 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне за безвъзмездно 
ползване на част от имот частна общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. 
№ 1812/07.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне за безвъзмездно ползване 
на част от имот, частна общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1812 от 
07.12.2017 г. 
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ПК по ОС приема предложението и предлага Сдружение „Търновски 
фотоклуб“ да предостави информация за дейността си, свързана с популяризиране на 
Община Велико Търново в срок до заседанието на Великотърновския общински съвет 
на 21.12.2017г. 

ПК по ОНК приема предложението и предлага да бъде предоставена 
информация за досегашната работа на сдружението, свързана със съвместната дейност 
с община Велико Търново, и визия за следващ период. Информацията да бъде 
окомплектована в материалите за заседанието на Великотърновския общински съвет 
на 21.12.2017 г. 

Колеги, такава информация ни беше изпратена, предполагам, че сте се 
запознали.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме това предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на 

 съветниците – 25  гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, 
Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев 
Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов 
Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: 
За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев 
Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Станислав Стефанов Рашков: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 905 
 

І. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 год. част от недвижим имот 
частна общинска собственост с административен адрес гр. Велико Търново, ул. 
„Никола Габровски” № 78, представляващ помещение със ЗП 36,00 кв.м, намиращо се 
на ІV етаж /разположено в дясно след санитарния възел/ в административна сграда, 
построена в УПИ ХІІІ, на кв. 16 по КККР на гр. Велико Търново, с идентификатор 
10447.502.189.2.6 и предназначение- офис. 
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 ІІ. На основание чл. 39, ал. 4 от Закона за общинска собственост и чл. 59 ал. 
3 т. 2 и ал. 4 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за учредяване 
безвъзмездно право на ползване за срок от 5 (пет) години върху част от недвижим 
имот частна общинска собственост, с административен адрес: гр. Велико Търново, ул. 
„Никола Габровски” № 78, представляващ помещение със ЗП 36,00 кв.м, намиращо се 
на ІV етаж /разположено в дясно след санитарния възел/ в административна сграда, 
построена в УПИ ХІІІ, на кв. 16 по КККР на гр. Велико Търново, с идентификатор 
10447.502.189.2.6 и предназначение- офис на Сдружение „Търновски фотоклуб” с 
БУЛСТАТ 175817586, със седалище и адрес на управление: гр. Велико Търново, ул. 
„Димитър Буйнозов” № 19, вх.Б. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи 
необходимите действия за предоставяне на горепосочения имот, при условия и ред, 
съгласно нормативните изисквания и да сключи договор за безвъзмездно ползване на 
имота. 

 
ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот по реда 
на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево, Вх. № 1826/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот по реда на 
чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево, Вх. № 1826 от 08.12.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Шемшево.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване това предложение.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Деян Минков 
Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Николай Илчев 
Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 906 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 т.2 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
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разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 

- застроен урегулиран поземлен имот VIII /осем римско/ от строителен 
квартал 108 /сто и осем/ по плана на с. Шемшево, с площ от 660 кв.м. /шестстотин и 
шестдесет квадратни метра/, актуван с АЧОС № 6405/09.10.2017 г. 

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 3 от ЗОС, чл. 41, ал. 1, 
във връзка с чл. 76 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие да бъде сключен договор за продажба на недвижим имот частна общинска 
собственост, както следва: 

- застроен урегулиран поземлен имот VIII /осем римско/ от строителен 
квартал 108 /сто и осем/ по плана на с. Шемшево, с площ от 660 кв.м. /шестстотин и 
шестдесет квадратни метра/, актуван с АЧОС № 6405/09.10.2017 г., 

с Валери Стоянов Бобев и Теодора Цончева Бобева, двамата съпрузи с 
постоянен адрес гр. Велико Търново, ул. „Колоня Товар” №3 ет.1 ап.5, собственици на 
законно построена върху земята сграда, а именно двуетажна жилищна сграда със  ЗП 
в размер на 79 кв.м., заедно със съответните на застроената площ на имота идеални 
части от правото на строеж върху урегулиран поземлен имот VIII от строителен 
квартал 108 по регулационния план на с. Шемшево, съгласно Нотариален акт за 
собственост върху недвижим имот №386 том 2 рег.№4524 дело №306 от 02.09.2009 г., 
съставен в кантората на Денчо Денчев, нотариус в района на ВТРС. 

3. Определя цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на 
имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 7 392 лв. /седем хиляди триста деветдесет и 
два лева/ без начислен ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение, 
съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изкупуване на недвижим имот, гр. 
Велико Търново, Вх. № 1823/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изкупуване на недвижим имот, гр. 
Велико Търново, находящ се в урбанизираната територия на гр. В. Търново, ул. 
"Венета Ботева", целият с площ от 970,00 кв.м, който попада в общински незастроен 
поземлен имот, собственост на наследници на Стефан Михайлов Михайлов. Стойност 
на изкупуване на имота - 134 000 лв. Вх. № 1823 от 08.12.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
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Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валерия-Тереза 
Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: 
За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стоян 
Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За 

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 907 
 
1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот, находящ се в 
урбанизираната територия на гр. Велико Търново, ул. „Венета Ботева”, а именно: 
поземлен имот с идентификатор №10447.515.7349 /едно нула четири четири седем 
точка пет едно пет точка седем три четири девет/ по КККР на гр. Велико Търново, 
целият с площ от 970,00 кв.м., а по ПУП-ПР на гр. Велико Търново представляващ ПИ 
№5460 /пет четири шест нула/ от кв.360а /триста и шестдесет, буква „а“/, който имот 
попада в общински незастроен поземлен имот с идентификатор №10447.515.7350 по 
КККР на гр. Велико Търново; собственост на наследници на Стефан Михайлов 
Михайлов: Доротея Стефанова Димитрова, Димитър Иванов Михайлов и Елена 
Иванова Серафимова. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл. 34 ал. 1 предл. първо и ал.2 от 
ЗОС, чл. 3 ал. 1 т.2 и ал.2 т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за изкупуване от Община Велико Търново на недвижим имот, находящ се в 
урбанизираната територия на гр. Велико Търново, ул. „Венета Ботева”, а именно: 
поземлен имот с идентификатор №10447.515.7349 /едно нула четири четири седем 
точка пет едно пет точка седем три четири девет/ по КККР на гр. Велико Търново, 
целият с площ от 970,00 кв.м., а по ПУП-ПР на гр. Велико Търново представляващ ПИ 
№5460 /пет четири шест нула/ от кв.360а /триста и шестдесет, буква „а“/, който имот 
попада в общински незастроен поземлен имот с идентификатор №10447.515.7350 по 
КККР на гр. Велико Търново; собственост на наследници на Стефан Михайлов 
Михайлов: Доротея Стефанова Димитрова, Димитър Иванов Михайлов и Елена 
Иванова Серафимова. 

3. Утвърждава стойността за изкупуване на имота, равна на експертната 
оценка, изготвена от оценител на имоти „Инвестстрой-92” ЕООД, в размер на 134 300 
/сто тридесет и четири хиляди и триста/ лева, които следва да бъдат изплатени на 
наследници на Стефан Михайлов Михайлов: Доротея Стефанова Димитрова, Димитър 
Иванов Михайлов и Елена Иванова Серафимова. 
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4. Настоящото решение отменя решение №862 по протокол №63 от 18.03.2010 
г. на Великотърновски общински съвет. 

5. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи необходимите 
действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно разпоредбите на Закона за 
общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

 
 

ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на изготвени 
експертни оценки за обект мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 
1825/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на изготвени експертни 
оценки за обект „Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново”, Вх. № 1825 от 
08.12.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението по точка 14. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 
 
 
 

РЕШЕНИЕ № 908 
 
 

 1. На основание чл. 21 ал.1 т.23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 
утвърждава изготвените от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, експертни 
оценки за определяне на равностойно парично обезщетение при провеждане на 
процедура по принудително отчуждаване на имоти и части от имоти частна 
собственост за обект Мост при км 12+400 над р. Янтра на общински път GAB 2110 
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/път III-303, Керека-Шемшево-Велико Търново/ (между с. Шемшево и гр. Велико 
Търново), както следва:  
- ПИ №000126 в землище с. Шемшево, с обща площ от 5 223 кв.м., земеделска 
територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 
119,40 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 327 лева; 
- ПИ №000138 в землище с. Шемшево, с обща площ от 2 300 кв.м., земеделска 
територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 
372,50 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 942 лева; 
- ПИ №000509 в землище с. Шемшево, с обща площ от 250 кв.м., земеделска 
територия, частна собственост – отчуждава се целият имот с площ в размер на 250 
кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 615 лева; 
- ПИ №000510 в землище с. Шемшево, с обща площ от 250 кв.м., земеделска 
територия, частна собственост – отчуждава се целият имот с площ в размер на 250 
кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 615 лева; 
- ПИ №000511 в землище с. Шемшево, с обща площ от 1 656 кв.м., земеделска 
територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 
217,30 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 550 лева; 
- ПИ №000512 в землище с. Шемшево, с обща площ от 2 094 кв.м., земеделска 
територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 6,90 
кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 17 лева; 
- ПИ №000148 в землище с. Шемшево, с обща площ от 11 481 кв.м., друга 
производствена база, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в 
размер на 116,20 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 524 лева; 
- ПИ №021002 в землище с. Шемшево, с обща площ от 3 000 кв.м., земеделска 
територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 
16,80 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 43 лева; 
 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
действия по принудително отчуждаване в съответствие с разпоредбите на Закона за 
общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество.  

 
 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез 
продажба, гр. Велико Търново, Вх. № 1830/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 
продажба, гр. Велико Търново, Вх. № 1830 от 08.12.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
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Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 909 
 
1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 т.3 

от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 
съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

- общинско място с площ от 80 /осемдесет/ кв.м., актувано с акт за частна 
общинска собственост №4762/25.11.2010 г., представляващо 80/576 идеални части от 
недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. Велико Търново, ул. 
„България“ №12, представляващ поземлен имот с идентификатор №10447.504.407 
/едно нула четири четири седем точка пет нула четири точка четири нула седем/, 
начин на трайно ползване – средно застрояване, а по ПУП-ПР на гр. Велико Търново 
представляващ урегулиран поземлен имот XI-2713 /единадесет римско за имот две 
хиляди седемстотин и тринадесет/ от строителен квартал 32 /тридесет и две/, 
останалата част от който е собственост на Шахинде Сюлейманова Хаджиева и Исмаил 
Ружди Хаджимустафа с адрес гр. Велико Търново, ул. „Сливница” №24. 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител 
на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 80 /осемдесет/ кв.м., актувано с 
акт за частна общинска собственост №4762/25.11.2010 г., представляващо 80/576 
идеални части от недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. 
Велико Търново, ул. „България“ №12, представляващ поземлен имот с идентификатор 
№10447.504.407 /едно нула четири четири седем точка пет нула четири точка четири 
нула седем/, начин на трайно ползване – средно застрояване, а по ПУП-ПР на гр. 
Велико Търново представляващ урегулиран поземлен имот XI-2713 /единадесет 
римско за имот две хиляди седемстотин и тринадесет/ от строителен квартал 32 
/тридесет и две/, в размер на 21 700 /двадесет и една хиляди и седемстотин/ лева без 
начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на Община Велико 
Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 56 00 BIC SOMBBGSF при 
„Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо присъщи разходи 
по сделката – данък добавена стойност, режийни разноски, местен данък, стойност на 
експертната оценка, такса вписване, са за сметка на Шахинде Сюлейманова Хаджиева 
и Исмаил Ружди Хаджимустафа с адрес гр. Велико Търново, ул. „Сливница” №24. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 
за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество.  
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ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване от заплащане на 
наем, поради извършване на основни ремонтни дейности в имот общинска 
собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1824/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Освобождаване от заплащане на наем 
поради извършване на основни ремонтни дейности в имот, общинска собственост, 
ПМГ"Васил Друмев", гр. Велико Търново, Вх. № 1824 от 08.12.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 16 беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 
Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 910 
 

І. На основание  чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, т. 2 раздел ІІ А от договор за 
наем  от 23.06.2014 год., Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
опрощаване дължимите наемни вноски от страна на наемателя ЕТ „Златен кактус- 
Татяна Аламурова”, БУЛСТАТ 104554553 за периода на извършване на строително- 
монтажни работи в имот общинска собственост, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. 
„Вела Благоева” /ПМГ „Васил Друмев”/. 

 ІІ. Възлага на Кмета на Общината да изготви анекс към наемния договор 
при спазване на нормативните изисквания. 

 
 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
частна общинска собственост, с. Церова кория, Вх. № 1810/07.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот 
частна общинска собственост, с. Церова кория, намиращ се в с. Церова кория, 
сградата на кметството на първи етаж - кабинет с обща площ от 27,10 кв.м., при 



Протокол № 35 от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 21.12.2017 год 
 

43 
 

месечна наемна цена в размер на 27,00 лв., с предназначение „зъболекарски кабинет”, 
за срок от 5 години. Вх. № 1810 от 07.12.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Церова кория. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”.  
Предложението по точка 17 беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: 
За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 911 
 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 6 от Закона за 
общинска  собственост,  чл. 17, ал. 1  от Наредбата за реда на придобиване,  
управление и разпореждане с общинско имущество, Решение № 1060/ 16.09.2010г. на 
Великотърновски общински съвет и във връзка с молба вх. № 94КК-9105-
1/15.11.2017г., от д-р Кристиян Пламенов Бакалов,  Великотърновски общински съвет 
дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ г. на част от имот общинска 
собственост, намиращ се в с.Церова кория, сградата на кметството на първи етаж, 
състоящ се от кабинет с обща площ – 27,10 кв.м., при месечна наемна цена 27.00 лв. с 
предназначение зъболекарски кабинет. 

 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем 
по реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество. 

 
ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1811/07.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1811 от 07.12.2017 г.  

ПК по ОС приема предложението и предлага относно предмета на дейност да 
отпадне думата „търговия“, да остане само „услуги“.  

ПК по УТТП приема предложението.  
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Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания.  
Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС:  относно предмета на 

дейност да отпадне думата „търговия“, да остане само „услуги“.  
Предложението на ПК по ОС беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев 

Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, 
Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Против, Пламен Борисов 
Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 23 „за”, 1 „против”, 1 „въздържал се”.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното 

предложение. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”.  
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 
Минков Хаджийски: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 
За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова 
Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 19 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 912 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 год. част от имот публична 
общинска собственост – място № 58, съгласно Схема за разполагане на временни 
съоръжения по чл.56 от ЗУТ, одобрена от Гл.архитект през 2016 г. и виза на 
Гл.архитект на Община Велико Търново  от 25.09.2017 г., находящ  се в гр.Велико 
Търново,  ж.к. „Картала“,  ул. “Стоян Михайловски“, УПИ I от  кв.3705 по плана      на 
града, представляващ терен с обща площ  16,00 /шестнадесет/ кв.м, за поставяне на 
преместваем обект /павилион/. 

 ІІ. На основание чл. 21, ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 и 8 от Закона за 
общинска собственост, чл. 11, ал. 1 предложение първо и ал. 2 и чл.14, ал.1 от 
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Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, във връзка с чл.56 от ЗУТ, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост - 
място № 58, съгласно схема за разполагане на временни съоръжения по чл.56 от ЗУТ, 
одобрена от Гл.архитект през 2016 г. и виза на Гл.архитект от 25.09.2017 г., находящ 
се в гр. Велико Търново, ж.к. „Картала“,  ул.“Стоян Михайловски“,  УПИ I   от  
кв.3705  по плана на града,  представляващ терен от 16,00 /шестнадесет/ кв.м, за срок 
от  5 (пет) години, с предназначение - услуги, при начална тръжна цена 160,00 /сто и 
шестдесет/лв.  на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред 
съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

 1.При провеждането на търга да се представи проект на преместваемия 
обект /павилион/, одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на преместваемия обект 
/павилион/, както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло 
за сметка на наемателя. 

 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1822/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, 
публична общинска собственост, гр. Велико Търново, представляващ терен с площ от 
73,00 кв.м, за поставяне на преместваем обект /павилион/ с предназначение 
„търговска дейност и услуги”. Вх. № 1822 от 08.12.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване на предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Деян Минков Хаджийски: 
За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
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Станислав Стефанов Рашков: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 913 
 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 год. част от имот публична 
общинска собственост – място № 48, съгласно Схема за разполагане на временни 
съоръжения по чл.56 от ЗУТ, одобрена от Гл.архитект през 2016 г. и виза на 
Гл.архитект на Община Велико Търново от 01.12.2017 г., находящ  се в гр.Велико 
Търново,  парк „Бузлуджа“, УПИ X от кв.350 по плана на града, представляващ терен 
с обща площ  73,00 /седемдесет и три/ кв.м, за поставяне на преместваем обект 
/павилион/. 

 ІІ. На основание чл. 21, ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 и 8 от Закона за 
общинска собственост,  чл. 11, ал. 1 предложение първо и ал. 2 и чл.14, ал.1 от 
Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, във връзка с чл.56 от ЗУТ, Великотърновски общински съвет дава 
съгласие за отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост - 
място № 48, съгласно схема за разполагане на временни съоръжения по чл.56 от ЗУТ, 
одобрена от Гл.архитект през 2016 г. и виза на Гл.архитект от 01.12.2017 г., находящ 
се в гр. Велико Търново, парк „Бузлуджа“, УПИ X от кв.350  по плана на града,  
представляващ терен от 73,00 /седемдесет и три/ кв.м, за срок от  5 (пет) години, с 
предназначение - търговска дейност и услуги, при начална тръжна цена 
620,00/шестстотин и двадесет лева/  на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред 
съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

 1.При провеждането на търга да се представи проект на преместваемия 
обект /павилион/, одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на преместваемия обект 
/павилион/, както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло 
за сметка на наемателя. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поправка на ЯФГ в Решение № 1238 по 
Протокол № 70/21.08.2014 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване 
на задание по чл. 125 от ЗУТ за даване на разрешение за изработване на проект за 
ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1797/27.11.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поправка на явна фактическа грешка в 
Решение № 1238 по Протокол № 70 от 21.08.2014 г. на Великотърновския общински 
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съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за даване на разрешение за 
изработване на проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1797 от 27.11.2017 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване това предложение. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 914 
 

На основание чл.62, ал.2 от АПК във връзка с Решение № 1238 по Протокол 
№ 70/ 21.08.2014 г. на ВтОС, Великотърновският общински съвет реши: 

1. Поправя свое Решение № 1238 по Протокол № 70/ 21.08.2014 г., като 
навсякъде вместо „план за застрояване” да се чете „план за регулация и застрояване”. 

2. След съобщаването и влизането в сила на решението за поправка по реда 
на АПК, да се довърши процедурата по одобряване на проекта за ПУП – ПРЗ на ПИ 
№№ 085020,  085021 и 085022 по КВС на земл. на с. Къпиново, ЕКАТТЕ 36107, общ. 
Велико Търново – м. „Урушко дере” с цел – обединяване на ПИ в общ урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ и за създаване на градоустройствена основа във връзка с 
бъдещи инвестиционни намерения за промяна на предназначението на имотите от „зе-
меделска територия”, с начин на трайно ползване „нива” в имоти с предназначение 
„урбанизирана територия”, с ползване за „производство, преработка и съхранение на 
селскостопанска продукция, и съхраняване, поддръжка и ремонт на селскостопанска 
техника”. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТА И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и 
даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Шемшево, Вх. № 
1796/27.11.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1796 от 27.11.2017 
г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Има становище на кмета на с. Шемшево.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се  приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 915 
 
На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 

ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 53-738-2 от 
29.06.2017 г. от "Брейкауей" ООД с ЕИК 200454745, с адрес на управление - гр. 
Велико Търново 5000, ул. Вела Пискова № 3, ет. 2, в качеството му на възложител, 
писмо с изх. № 1944/ 09.06.2017 г. на Директора на РИОСВ – Велико Търново и 
решение № 117 по т. 4 от протокол № 11/ 18.10.2017 г., Великотърновският общински 
съвет реши: 

1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от 
Пламен Недялков Въжаров, управител на дружеството – собственик, за изработване 
на проект за ПУП – ПЗ за ПИ № 106362 по КВС на земл. на с. Шемшево, ЕКАТТЕ 
83586, общ. Велико Търново - м. „Коралча”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПЗ за ПИ № 106362 по 
КВС на земл. на с. Шемшево, ЕКАТТЕ 83586, общ. Велико Търново - м. „Коралча”, с 
цел - създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни 
намерения за промяна на предназначението на имота от „земеделска територия”, с 
начин на трайно ползване „нива” в имот с предназначение „урбанизирана територия”, 
с ползване за „жилищни нужди”. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Леденик, Вх. № 1798/27.11.2017г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Леденик, Вх. № 1798 от 27.11.2017 г.  

ПК по УТТП приема предложението.  
Има становище на кмета на с. Леденик. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 916 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.3 от ЗУТ; заявление с вх. № 94AA-11172-2 от 
06.11.2017г. от Атанас Енчев Атанасов, с адрес – общ. Свищов, с. Овча могила, ул. 
„Странджа” № 6, в качеството му на възложител и писмо с изх. № 3839/ 13.11.2017 г. 
на Директора на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет 
реши: 
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1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от 
заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за ПУП – ПП за 
трасе на водопровод в обхвата на ПИ № 000296 и ПИ № 000298 по КВС на земл. на с. 
Леденик, ЕКАТТЕ 43253, общ. Велико Търново за захранване на новообразуван имот 
№ 3, кадастрален район № 227 по ПНИ на с. Леденик, ЕКАТТЕ 43253, общ. Велико 
Търново - местност „Козлуджа”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на 
водопровод в обхвата на ПИ № 000296 и ПИ № 000298 по КВС на земл. на с. Леденик, 
ЕКАТТЕ 43253, общ. Велико Търново, с цел - захранване на новообразуван имот № 3, 
кадастрален район № 227 по ПНИ на с. Леденик, ЕКАТТЕ 43253, общ. Велико 
Търново - местност „Козлуджа”. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Беляковец, Вх. № 
1802/30.11.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Беляковец, Вх. № 1802 от 
30.11.2017 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Кметът на с. Беляковец е дал становище.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 917 
 
На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 

ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 94TT-891-1/ 
20.10.2017 г. от Татяна Тодорова Русева, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. 
„Александър Бурмов” № 38, в качеството му на възложител и писмо с изх. № 3584/ 
17.10.2017 г.  на Директора на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският 
общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от 
заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен ПЗ за 
ПИ № 021441 по КВС на земл. на с. Беляковец, ЕКАТТЕ 03798, общ. Велико Търново 
- м. „Лозищата”, с цел - създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи 
инвестиционни намерения за промяна на предназначението на имота от „земеделска 
територия”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП - ПЗ за ПИ № 
021441 по КВС на земл. на с. Беляковец, ЕКАТТЕ 03798, общ. Велико Търново - м. 
„Лозищата”, с цел - създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи 
инвестиционни намерения за промяна на предназначението на имота от „земеделска 
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територия”, с начин на трайно ползване „нива” в имот с предназначение 
„урбанизирана територия”, с ползване за „жилищни нужди”. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и 
даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико 
Търново, Вх. № 1807/06.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, местност 
Саламята. Вх. № 1807 от 06.12.2017г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 918 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. рег. индекс и дата № 
5300-15449-1 от 13.09.2017 г. от „ТОМИ КОМЕРС” ЕООД с ЕИК № 200499142 и 
адрес на управление – гр. Велико Търново 5000, ул. „Пейо Яворов” № 15, в качеството 
му на собственик и възложител, съвместно решение на ОПУ към АПИ и на Сектор 
ПП при ОД на МВР Велико Търново по протокол от 04.10.2017 г. и писмо с изх. № 
2918/ 28.08.2017 г.  на Директора на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският 
общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, 
съставено от Милен Веселинов Тодоров, пълномощник на Мирослав Маринов 
Палазов, управител на „ТОМИ КОМЕРС” ЕООД с ЕИК № 200499142 - собственик на 
ПИ с идентификатор № 10447.15.470 по КККР на гр. Велико Търново, общ. Велико 
Търново - м. „Саламята”, за изработване на проект за частичен ПУП-ПЗ за ПИ с 
идентификатор № 10447.15.470 по КККР на гр. Велико Търново, общ. Велико 
Търново - м. „Саламята”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП-ПЗ за ПИ с 
идентификатор № 10447.15.470 по КККР на гр. Велико Търново, общ. Велико 
Търново - м. „Саламята”, с цел - създаване на градоустройствена основа във връзка с 
бъдещи инвестиционни намерения за промяна на предназначението на имота от 
„земеделска територия”, с начин на трайно ползване „изоставена орна земя” в имот с 
предназначение „урбанизирана територия” с ползване за „смесени обслужващи и 
производствено-складови дейности” за изграждане на автосервиз, магазин и склад. 
Проектът да се придружава при необходимост от части по чл.108 от ЗУТ. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 
1831/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1831 
от 08.12.2017 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 
Има становище на кмета на с. Малък чифлик.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението по точка 25. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 919 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 94ДД-2059-2/ 
18.10.2017 г. от Димитър Христов Калчев, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. 
„Оборище” №8, в качеството му на възложител и писмо с изх. № 3698/ 10.11.2017 г. 
на Директора на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет 
реши: 

1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от 
заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен ПУП 
– ПЗ за ПИ № 045018 по КВС на земл. на с. Малък чифлик, ЕКАТТЕ 46532, общ. 
Велико Търново - м. „Локвата”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП – ПЗ за ПИ № 
045018 по КВС на земл. на с. Малък чифлик, ЕКАТТЕ 46532, общ. Велико Търново - 
м. „Локвата” с цел -създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи 
инвестиционни намерения за промяна на предназначението на имота от „земеделска 
територия”, с начин на трайно ползване „нива” в имот с предназначение 
„урбанизирана територия”, с ползване за „жилищни нужди”. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 
1832/08.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване 
разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, землище на с. Малки чифлик, 
общ. Велико Търново - м. "Ръта". Вх. № 1832 от 08.12.2017 г.  

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Кметът на с. Малък чифлик има становище.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Гласуваме това предложение. 
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Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 920 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 94ДД-2059-3/ 
18.10.2017 г. от Димитър Христов Калчев, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. 
„Оборище” №8, в качеството му на възложител и писмо с изх. № 3699/ 10.11.2017 г.  
на Директора на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет 
реши: 

1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от 
заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен ПУП 
– ПЗ за ПИ № 016001 по КВС на земл. на с. Малък чифлик, ЕКАТТЕ 46532, общ. 
Велико Търново - м. „Ръта”. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП – ПЗ за ПИ № 
016001 по КВС на земл. на с. Малък чифлик, ЕКАТТЕ 46532, общ. Велико Търново - 
м. „Ръта”, с цел -създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи 
инвестиционни намерения за промяна на предназначението на имота от „земеделска 
територия”, с начин на трайно ползване „нива” в имот с предназначение 
„урбанизирана територия”, с ползване за „жилищни нужди”. 

 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО:  Опрощаване на дължими 
държавни вземания, Вх. № 1817/07.12.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Опрощаване на дължими държавни 
вземания, Вх. № 1817 от 07.12.2017г.  

ПК по ЗСД приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 24 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 921 
 

 
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 9, във връзка с чл. 1, ал. 1 от 

Указ № 2773 от 23.12.1980 г. за опрощаване на несъбираеми дългове към държавата,  
Великотърновски общински съвет дава мнение да не се опрости задължението в 
размер на 2 333,40 лв. на лицето Христо Иванов Бояджиев с ЕГН хххххххххх, тъй 
като същото представлява събираемо държавно вземане. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, от името на Председателския 
съвет искам да Ви пожелая весели Коледни празници и щастлива Нова година! Дано 
през новата 2018 година бъдем по-добри и по-упорити! Успех! 

 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 11,04 часа. 
 
 
 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

 
 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    
 
 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
 

НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
 
 

ПРОТОКОЛИРАЛ: 
 /М. Филипова/ 


	1. Питане от Калина Широкова и Николай Илчев – общински съветници, Вх. № 1756/16.11.2017 г.
	2. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 1806-П/05.12.2017 г.
	3. График на заседанията на Великотърновския общински съвет за първо полугодие на 2018 г., Вх. № 1819/08.12.2017 г.
	4. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.11.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1829/08.12.2017 г.
	5. Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, Вх. № 1799/28.11.2017 г.
	6. Запазване дейността на Центъра за кариерно ориентиране, гр. Велико Търново, Вх. № 1828/08.12.2017 г.
	7. Отписване от активите на „Инвестстрой-92“ ЕООД, гр. Велико Търново на вземания с изтекъл давностен срок и фактурирани вземания от Община Велико Търново, Вх. № 1820/08.12.2017 г.
	8. Определяне на представител на Община Велико Търново в Областна комисия за изработване на областна здравна карта, Вх. № 1818/07.12.2017 г.
	9. Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска собственост за 2018 г., Вх. № 1813/07.12.2017 г.
	10. Годишен план за приватизация на общинската собственост в Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 1836/13.12.2017 г.
	11. Приемане анализ на правното състояние, начална цена и определяне начин на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1837/13.12.2017 г.
	12. Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на Община Велико Търново за 2018 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 1821/08.12.2017 г.
	13. Предоставяне за безвъзмездно ползване на част от имот частна общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1812/07.12.2017 г.
	14. Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево, Вх. № 1826/08.12.2017 г.
	15. Изкупуване на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 1823/08.12.2017 г.
	16. Утвърждаване на изготвени експертни оценки за обект мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1825/08.12.2017 г.
	17. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново, Вх. № 1830/08.12.2017 г.
	18. Освобождаване от заплащане на наем, поради извършване на основни ремонтни дейности в имот общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1824/08.12.2017 г.
	19. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Церова кория, Вх. № 1810/07.12.2017 г.
	20. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1811/07.12.2017 г.
	21. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1822/08.12.2017 г.
	22. Поправка на ЯФГ в Решение № 1238 по Протокол № 70/21.08.2014 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1797/27.11.2017 г.
	23. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1796/27.11.2017 г.
	24. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Леденик, Вх. № 1798/27.11.2017 г.
	25. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Беляковец, Вх. № 1802/30.11.2017 г.
	26. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1807/06.12.2017 г.
	27. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1831/08.12.2017 г.
	28. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1832/08.12.2017 г.
	29. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1817/07.12.2017 г.
	ДНЕВЕН РЕД:
	1. График на заседанията на Великотърновския общински съвет за първо полугодие на 2018 г., Вх. № 1819/08.12.2017 г.
	2. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.11.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1829/08.12.2017 г.
	3. Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, Вх. № 1799/28.11.2017 г.
	4. Запазване дейността на Центъра за кариерно ориентиране, гр. Велико Търново, Вх. № 1828/08.12.2017 г.
	5. Отписване от активите на „Инвестстрой-92“ ЕООД, гр. Велико Търново на вземания с изтекъл давностен срок и фактурирани вземания от Община Велико Търново, Вх. № 1820/08.12.2017 г.
	6. Определяне на представител на Община Велико Търново в Областна комисия за изработване на областна здравна карта, Вх. № 1818/07.12.2017 г.
	7. Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска собственост за 2018 г., Вх. № 1813/07.12.2017 г.
	8. Годишен план за приватизация на общинската собственост в Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 1836/13.12.2017 г.
	9. Приемане анализ на правното състояние, начална цена и определяне начин на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1837/13.12.2017 г.
	10. Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на Община Велико Търново за 2018 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 1821/08.12.2017 г.
	11. Предоставяне за безвъзмездно ползване на част от имот частна общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1812/07.12.2017 г.
	12. Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево, Вх. № 1826/08.12.2017 г.
	13. Изкупуване на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 1823/08.12.2017 г.
	14. Утвърждаване на изготвени експертни оценки за обект мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1825/08.12.2017 г.
	15. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново, Вх. № 1830/08.12.2017 г.
	16. Освобождаване от заплащане на наем, поради извършване на основни ремонтни дейности в имот общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1824/08.12.2017 г.
	17. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Церова кория, Вх. № 1810/07.12.2017 г.
	18. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1811/07.12.2017 г.
	19. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1822/08.12.2017 г.
	20. Поправка на ЯФГ в Решение № 1238 по Протокол № 70/21.08.2014 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1797/27.11.2017 г.
	21. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1796/27.11.2017 г.
	22. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Леденик, Вх. № 1798/27.11.2017 г.
	23. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Беляковец, Вх. № 1802/30.11.2017 г.
	24. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1807/06.12.2017 г.
	25. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1831/08.12.2017 г.
	26. Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1832/08.12.2017 г.
	27. Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1817/07.12.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Искам да направя едно предложение от Групата общински съветници от Реформаторския блок. Ще го прочета, то касае три сесии: през януари, март и април. Имаме предложение за няколко точки, а именно:
	Предлагаме да се допълнят следните основни точки към планираните заседания на Великотърновския общински съвет за първото шестмесечие на 2018 г.:
	Януарска сесия, 25 януари:
	точка: Приемане на годишна програма за управление и разпореждане с имотите, общинска собственост за 2018 г.;
	точка :  Приемане на информация за изпълнение на Програма „Фонд инициативи за местните общности” за 2017 г.;
	точка: Отчет за състоянието на общинската собственост и резултати от нейното управление през 2017 г.;
	точка: Приемане на списък за 2018 г. на общинските жилища по предназначение, брой, вид и местонахождение.
	Сесията през месец март:
	точка: Приемане на План за действие за осигуряване на равни възможности за хората с увреждания в община Велико Търново за 2018 година;
	точка: Приемане на отчет за дейността на общинските предприятия през 2017 г., собственост на община Велико Търново.
	Сесията през месец април:
	точка: Приемане на отчет за възложените и изпълнени обществени поръчки и сключените договори за обществени поръчки – предмет, изпълнител и финансови параметри за 2017 г.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Радвам се, че реформаторите бавно и мъчително, но все пак узряват. Имам предвид и обществените поръчки, имам предвид и общинските предприятия. Продължавайте така, колеги! Ние Ви поздравяваме и бихме Ви стимулирали.
	Ние приемаме постоянно едни планове, но няма отчети; стратегии, но няма отчети. Вие, в комисията, сте включили план за младежта за 2018 г., но къде е отчетът за 2017 г.? Затова аз предлагам освен план, да бъде заложена и точка „Отчет за изпълнение на ...
	За месец май предлагам да включим:
	Отчет за изпълнение на Годишния план за развитие на социалните услуги за 2017 г. към Стратегията за развитие на социалните услуги на община Велико Търново 2016 – 2020 г. Т.е., да отчетем какво сме направили, какво е направила администрацията за 2017 г...
	За месец януари:
	Отчет за дейността на звено „Вътрешен одит в община Велико Търново за 2017 година. Приемане на годишен план за дейността на звено „Вътрешен одит” за 2018 г.
	Не зная защо тази тема избягва. Като почнем да говорим за контрол, се снишваме. Аз не си спомням откога не сме гледали такъв отчет за дейността на звено „Вътрешен одит”. Освен това, ако ние приемем план – а ние трябва да приемем такъв план за годината...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, когато обсъждаме точката за графика, имам чувството, все едно че това ще бъде единствената сесия за годината. Всеки път, на всяка сесия могат да се допълват точки. Ние какво правим? Ще запълним с този график целия днев...
	Дневният ред винаги може да се допълва по време на комисии, на сесия, преди сесия.
	Има ли други изказвания?
	Няма.
	Поставям на гласуване предложението на ПК по СТДМ: „Към основните точки на заседанието на 25.01.2018 г. да се допълни с точка 7: „Приемане на Общински годишен план за младежта за 2018 г.”; към основните точки на заседанието на 29.03.2018 г. да се допъ...
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	Поставям на гласуване предложението на ПК по ОНК: „На заседанието на 22.02.2018  г. към точка 3: „Програма на народните читалища”, да се акцентира на състоянието на материално–техническата им база”.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	Предложението на Реформаторския блок, направено от Мирослав Трифонов:
	„Към януарска сесия, 25 януари – да се допълни с:
	Приемане на годишна програма за управление и разпореждане с имотите, общинска собственост за 2018 г.;
	Приемане на информация за изпълнение на Програма „Фонд инициативи за местните общности” за 2017 г.;
	Отчет за състоянието на общинската собственост и резултати от нейното управление през 2017 г.;
	Приемане на списък за 2018 г. на общинските жилища по предназначение, брой, вид и местонахождение.
	Към сесията през месец март, 2018 г.:
	Приемане на План за действие за осигуряване на равни възможности за хората с увреждания в община Велико Търново за 2018 година;
	Приемане на отчет за дейността на общинските предприятия през 2017 г., собственост на община Велико Търново.
	Към сесията през месец април, 2018 г.:
	Приемане на отчет за възложените и изпълнени обществени поръчки и сключените договори за обществени поръчки – предмет, изпълнител и финансови параметри за 2017 г.”.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се отхвърля с 9 „за”, 1 „против”, 14 „въздържал се”.
	От залата беше предложено да се направи прегласуване на предложенията на Реформаторския блок.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на прегласуване предложението.
	Резултатите от гласуването са: 9 „за”, 1 „против”, 19 „въздържал се”. Не се приема.
	Подлагам на гласуване предложението, направено от г-н Витанов:
	Към сесията през май, 2018 г.:
	Отчет за изпълнение на Годишния план за развитие на социалните услуги за 2017 г. към Стратегията за развитие на социалните услуги на община Велико Търново 2016 – 2020 г.
	Приемане на годишен план за развитие на социалните услуги за 2018 г.
	Към сесията за месец януари, 2018 г.:
	Отчет за изпълнение на Общинския годишен план за младежта за 2017 г.”.
	Приемане на Общински годишен план за младежта за 2018 г. в съответствие с чл. 21, ал. 1, точка 12 от ЗМСМА и чл. 16 от Закона за младежта и спорта.
	Отчет за дейността на звено „Вътрешен одит” в община Велико Търново за 2017 година.
	Приемане на годишен план за дейността на звено „Вътрешен одит” за 2018 г.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	С 8 „за”, 1 „против”, 18 „въздържал се” предложението не се приема.
	Поставям на гласуване основното предложение, като предлагам от заседанието за месец януари да отпадне Годишният план за приватизация за 2018 г., тъй като същият е в дневния ред на днешното заседание.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 25 „за”,  1 „против”, 6 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 894
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Очевидно инатът на мнозинството е заразна болест. Тя върлува и горе, и долу. Показателно е това, което се случи сега, защото очевидно Вашият дневен ред, колеги от мнозинството, от ГЕРБ и не зная кои още, не съответ...
	Вие си имате един дневен ред, който се върти от години. Ако се върнете назад в годините, защото си направих труда, едно и също: картинките на Антон, постоянно актуализиране на бюджета на всяка сесия – ние ги въртим и въртим, а значимите теми – Вие иск...
	ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.11.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1829/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 30.11.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1829 от 08.12.2017 г.
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 2 беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гер...
	Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, 3 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 895 - Приложение към протокола.
	ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, Вх. № 1799/28.11.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Наредбата за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Велико Търново, Вх. № 1799 от 28.11.2017 г.
	ПК по НПУОР предлага да бъде изготвен финансово-икономически анализ на чл. 64, ал. 3 и чл. 64 а, ал. 2 във връзка с направените изменения на ЗМДТ и ЗДП и съответно предложение за изменение на Наредбата в тази посока.
	ПК по УТТП приема предложението.
	ПК по БФ приема предложението за изменение на Наредбата по чл. 64 и чл. 72 „г”, ал. 1 и предлагат уточняване по отношение на предложените промени по чл. 72 „г”, ал. 2 до заседанието на Великотърновския общински съвет на 21.12.2017 г.
	Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – ПК по нормативно-пра...
	Давам думата на Гергана Евтимова – председател на комисията.
	Г-жа ГЕРГАНА ЕВТИМОВА: С настоящото докладвам решението на ПК по НПУОР във връзка с Предложение е Вх. №1799 от 28.11.2017 г., направено от инж. Даниел Панов - кмет на община Велико Търново, касаещо отмяна на разпоредби на Наредбата за определянето и а...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, абсолютно съгласен съм с всички предложения на комисиите по тази Наредба, но има едно „но”. Както знаете, има едно дело относно обжалване на тези такси и цени. Моето предложение в случая е да приемем на тази сесия напр...
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Имах желание да направя изказване, но трябва да започна с реплика, г-н Председател. Извинявайте, но същата теза я чух и в ПК по УТТП. Даже там колегите отидоха малко по-надалеч и казаха: „Нека следващият Общински съвет да решава т...
	Когато приемахме Наредбата по същество със зони за платено паркиране, поискахме и имаше желание, граждани, които имат собствени апартаменти, жилища, да имат възможност да паркират, както е уредено в другите общини: „Не, по-нататък ще разгледаме този в...
	Не съм съгласен с това извинение. Изцяло съм против и не искам да се приема Наредбата, камо ли на две четения днес, при положение че има съществени изменения, които ние искаме да направим. Предлагам Ви изцяло да отпадане на чл. 72, „г”, ал. 2. Това си...
	Не съм против туризма, не ме разбирайте грешно, но нека първо да помислим за гражданите, които са в този град, които ежедневно се сблъскват с проблемите. Защо, примерно, Общинският център Благоевград, който е два пъти по-малък от Велико Търново, има т...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Тюфекчиев, излизате извън темата! Това е извън темата.
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Не е извън темата, говорим за ал. 1 „Паркиране автомобили, зони за платено паркиране”. Нали точно това искам да конкретизираме: къде са местата и защо; каква е цената – обосновката, мотивировката.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Конкретизирането на местата в тази Наредба ли е?
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Вие прочели ли сте навътре документацията - как се калкулират местата. Карате ме да изляза извън времето: едно от нещата за цената на тези неща е, че калкулацията на цената е спрямо броя места и т.н. Надявам се, че от пазарна икон...
	Г-н ДЕЯН ХАДЖИЙСКИ: Защо говорите лъжи? Като  цялата Ви партия навсякъде говори лъжи и само лъжи. В ПК по ТСУ присъстваха и други членове, присъстваха и представители от администрацията. Кой от ГЕРБ  е казал, че ще отложим темата за следващия мандат? ...
	Вярно, че проблемът с паркирането е голям. Такава е структурата на града, местата не стигат, колите са много. Какво предлагате? Да оставим нещата така в момента, за да не стане катаклизъм?
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, явно гузен негонен бяга. Г-н Хаджийски, очаквам от Вас, и да Ви се извиня публично, в следващото заседание да внесете цялостен проект за решаване на проблема, а не само да демагогствате и да размахвате пръст. Шест...
	Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: В медицината има няколко правила и едното се казва „информирано съгласие” – т.е., за да дам своя глас, трябва да попитам нещо. Второто е, че всички системи на човешкия организъм работят синхронно.
	Имам едно питане към юридическия отдел на вносителя. В материалите, които ни предлагат относно промяната в Наредбата, и специално в чл. 72, „г”, ал. 1, е написано: „Цена за паркиране на автомобили. За 30 минути - 0,50 лв.; за един час – 1 лв. Отворих ...
	Въпросът ми е: Коя наредба е по-актуална и дали трябва да добавим към ал. 1 цена за пет часа, защото и в предложението не видях нито цена за пет часа, нито калкулирано изчисление на цена за пет часа. Моля за отговор!
	Прочетох това в интернет страницата на община Велико Търново, Наредба за паркиране, чл. 10. Това е с прочит от вчера. Възможно е Наредбата да не е актуализирана там, но това е, което четат гражданите, чета и аз. Въпросът ми е чисто юридически. Аз не г...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, включете се и вие в работата на комисиите! Ще направя едно предложение: предлагам да сформираме комисия за промяна на цялата Наредба, която обсъждаме в момента - за таксите и цените, с председател г-н Тюфекчиев и срок ...
	Вие съгласен ли сте, г-н Тюфекчиев, да бъдете председател на тази комисия?
	Г-н Тюфекчиев отговори от залата, че не е съгласен.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Оттеглям предложението си.
	По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал. 2 от Правилника  предлагам двете гласувания да се проведат в едно заседание.
	Предложението се приема с 23 „за”, 5 „против”, 1 „въздържал се”.
	Г-жо Йонкова, заповядайте да отговорите на въпроса.
	Г-жа ДЕСИСЛАВА ЙОНКОВА – директор на дирекция „Правна”: Искам да уточня този текст, който беше споменат. Установяването и заплащането на действителното времетраене на паркиране в зона за платено паркиране става с предварително закупени от водача талон...
	Г-н ВЕЖЕН ПЕНЕВ: Искам да направя едно уточнение. Изглежда, че има някакво неразбиране в нещата. В този момент се предлага да се промени Наредбата за местните данъци и такси, в която досега беше определена такса за паркиране. Понеже се променя ЗМДТ  и...
	А кой ще паркира, на какви места, на кого ще се дава, как ще се дава, това се определя с друга наредба – Наредбата за паркиране, и там трябва да се направят тези промени. Тук само определяме една цена. За това става дума.
	Цената си има някаква финансова обосновка. Ако я приемете, приемете; ако не я приемете, остава без цена.
	РЕШЕНИЕ № 896
	РЕШЕНИЕ № 897
	РЕШЕНИЕ № 898
	ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението, като предлагат промяна в точка 2 от проекта за решение – да отпадне текстът: „и са погасени по давност към 30.09.2017 г.“
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението на ПК по БФ и ПК по ИВСПИЕСМВ:  в точка 2 от проекта за решение да отпадне текстът: „и са погасени по давност към 30.09.2017 г.“
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Жел...
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 899
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на представител на Община Велико Търново в Областната комисия за изработване на областна здравна карта, Вх. № 1818 от 07.12.2017 г.
	ПК по ЗСД приема предложението. В залата е и предложеният представител.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	РЕШЕНИЕ № 900
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска собственост, за 2018 г., Вх. № 1813 от 07.12.2017г.
	ПК по ОС, ПК по БФ приемат програмата.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Първо имам един въпрос. Под номер 4 е включена отново Токоизправителната станция заедно с терена и затова въпросът ми е към председателя или към Общинската администрация: Ако си спомняте беше гласувано; в следващата сесия предложих ...
	Втората констатация, не толкова въпрос: има тотално разминаване между приходите, които се отчитат за 2017 г., и по абстолютно същите наименования, примерно и в отчета и за полугодието, и за деветмесечието. Така е по отчета, а по Програма има тотални р...
	И завършвам с това: на тази база ние защо приемаме програма, защо приемаме план за работа на Общинския съвет за полугодието, като можем да не приемаме и просто ей-така: каквото продадем, после ще го отчетем.
	Моля за отговор на първия въпрос и за разяснение,  поне на моята констатация по тези тотални разминавания!
	Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА-ИВАНОВА – заместник-кмет на община Велико Търново: Да, тече проверка по този имот. Няма никакви указания на Прокуратурата и на другите органи и мога да обясня защо фигурира този обект и продължава да фигурира, тъй като той е преход...
	Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Аз съм против да се изважда този имот от Програмата за управление. Както Вие сам казахте, г-н Витанов, има проверка на Прокуратурата, инициирана от Вас, доколкото си спомням. Така или иначе, докато не приключи тази проверка, ние ням...
	На второ място, за мен това е една перфектна сделка, като тръжна процедура; изключително добре издържана юридически. Не зная колко пъти трябва да го обсъждаме това. Имаме данъчна оценка, имаме пазарна оценка, изготвена от независим лицензиран оценител...
	Питам се обаче, дали това не е Вашият пореден опит за пиар, поредният евтин популизъм по опорни точки и по сценарии. Няколко дни преди сесия всеки път хвърляме в публичното пространство някаква неистина, повтаряме я 100 пъти и чакаме хората да ни повя...
	Питам се, г-н Витанов: ако евентуално Прокуратурата излезе със становище, че няма неизрядни неща по тази сделка и че е спазен законът, дали ще излезете публично пак пред уважаваните от мен медии и да им обясните как, защо и с какви мотиви спряхте сдел...
	Коледа е; нека не изоставяме християнските ценности; нека бъдем малко по-честни! Поне днес нека бъдем малко по-толерантни, поне малко по-добри!
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Марков, обикновено преди такъв род изказвания, каквото беше Вашето, трябва да гарантирате, че нямате конфликт на интереси. Защото така ми прозвуча – апологетика на някого, който трябва да вземе този терен и който се е уплашил.
	Второ, не съм давал никого на Прокуратурата, а имам основание. Повярвайте ми, имам основание и по повод на Коледа вероятно няма да го направя поне до края на годината; не само за този случай. Проверката е направена по реда на надзора. Има си закон, юр...
	Трето, популизмът ми не е евтин. Доколкото го има, той е скъп. И тук не става въпос за популизъм все пак, става въпрос за една цена, която Вие толкова елементарно започнахте да обяснявате. Не Ви зная какъв сте по образование, майка ми е била учителка;...
	Ако Вие искате да продадете този терен, спазите закона, защото за мен, лично, той не е спазен. И няма да направя никакво извинение, защото категоричните консултации с юристи потвърждават това. Имам ги и в писмен вид и съм ги дал там, където трябва, пр...
	Така че не казвайте „хоп” преди да сте скочили. Аз не съм казал „хоп”. Да,  Прокуратурата, респективно, може би и съд, ще решат кой е крив и кой прав. Но ако има нужда от извинение, някой друг трябва да се извини.
	Аз още един път Ви предлагам да извадим тази сделка овреме. Г-жо Данева, за 2017 г. този имот го няма включен в Програмата.
	Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Нямам конфликт на интереси, г-н Витанов, декларирам го официално.
	И други питания имам, но засега ще ги запазя за себе си.
	Иначе, поклон пред майка Ви.
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Г-н Председател, г-н Марков, колеги, извадете половин милион, купете терена; няма никакъв проблем. Защо не се явихте, не зная. Щом не Ви смърди сделката, купете терена!
	По същество: колеги, които си спомнят, които са чели материалите и следят работата на Общинския съвет; не само да идват да гласуват, защото трябва да гласуват; още в началото, когато тръгна този терен, задавахме въпроса: Какво да става с този терен? Н...
	Как да не е по темата, г-н Марков? Става дума за предназначение на терена. Вие искате да продадете терена, аз не искам да го продаваме. На предната сесия говорихме за паркинг на ЦБА. Аз мисля за общината, не мисля за себе си, аз съм общински съветник,...
	Г-н Председател, докога на мен ще ми правите забележки да не се изказвам от място, а на Вашата партия - не. Както на мен правите забележки, свършете си работата! Двама човека от Вашата партия ме прекъсват. Вие даже не ни давате да се изкажем. Освен че...
	Обещахте април месец да променим Наредбата за цените на паркирането, тъй като сме в точката за Програмата за общинската собственост, предлагам да променим и Наредбата за общинската собственост и нека да запишем там да променим наемите на общинските жи...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания?
	Няма.
	Г-н Тюфекчиев, ако може да кажете отново Вашето предложение, за да го запишем. Поддържате ли да гласуваме Вашето предложение към Годишната програма?
	Преминаваме към гласуване.
	Подлагам на гласуване предложението на г-н Стоян Витанов: От точка ІV от Годишната програма да отпадне имот под точка 4.
	Предложението се отхвърля с 10 „за”, 6 „против”, 13 „въздържал се”.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Защо има разминаване? Защо в бюджетната прогноза се пише едно, а тук два пъти по-малко? Никой не иска да даде отговор.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Администрацията трябва да направи проучване, нека да бъде подготвена, за да отговори на въпроса. Ако искате, направете питане по въпроса в срок!
	Поставям на гласуване основното предложение.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 24 „за”, 5 „против”, 3 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 901
	1. На основание чл. 21, ал.1, т.12 от ЗМСМА, чл.8 ал.9 от ЗОС, чл.2а, ал.5 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет приема Годишна програма за управление и разпореждане с имоти...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: (На реплики на г-н Витанов) Г-н Витанов, няколко пъти Ви казах, че тази таблица, която виждате тук, не е релевантна към стойностите, които се оказват. Ако искате, ще прегласуваме, щом имате съмнения в резултата.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Г-н Председател, всяка Ваша дума не, а звук, който е издаден оттук, без да Ви е дадена думата (защото Вие си имате микрофон, а аз нямам) е говорене от място и Вие го правите тотално, десетки пъти в сесиите.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Това беше процедура, г-н Витанов. Аз не водя диалог, просто обяснявам.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Нямате право да говорите, това, което говорихте преди малко, без да Ви е дадедна думата.
	Колеги, гледам към Маринела Джартова. Не искам да го казвам, но това разминаване с приходите значи, че някой нещо крие. Аз как да си го обясня по друг начин? Как се павят тези прогнози, как се правят тези отчети; един господ знае; не можете да ме убед...
	И аз настоявам, г-н Председател – към г-жа Данева: отговорете на следващата сесия защо са тези разминавания! Защото тук става въпрос за стотици хиляди левове.
	И пак ще каже Георги Марков, че манипулирам. Манипулирате Вие с тези цифри.
	ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Годишен план за приватизация на общинската собственост в Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 1836/13.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Годишен план за приватизация на общинската собственост в Община Велико Търново за 2018 г., Вх. № 1836 за 13.12.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 8 беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Деян Минков Хаджий...
	Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 902
	На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл. 6, ал.2 от ЗПСК и чл.10, т.2 и т. 3 от Правилника за дейността на Общинската агенция за приватизация, Великотърновски общински съвет:
	1. Приема Годишен план за приватизация на общинската собственост в Община Велико Търново за 2018 година и утвърждава :
	- Списък на обекти, включени в годишния план за приватизация за 2018 година - Приложение 1;
	- План-сметка за приходите и разходите по приватизационните фондове през 2018 година - Приложение 2.
	- Списък на търговски дружества, общински предприятия и общински нежилищни имоти, които няма да се приватизират през 2018 година - Приложение 3.
	ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане анализ на правното състояние, начална цена и определяне начин на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1837/13.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане анализ на правното състояние, начална цена и определяне начин на приватизация за продажба на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, "Незастроен поземлен имот, за който имот е отреде...
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимов...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 903
	ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на Община Велико Търново за 2018 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 1821/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на годишен план за ползване на дървесина от горските територии, собственост на Община Велико Търново за 2018 г. и приемане начина за нейното ползване, Вх. № 1821 от 08.12.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по ЗГООС приемат годишния план.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Въпросът ми е към управителя. Винаги досега ние сме приемали план за ползване на дървесина и сме приемали и ориентировъчен приход. Нормално е, още повече, в бюджета, който ще приемаме идния месец, трябва да бъдат заложени тези потен...
	В този смисъл питам: първо: Защо не са дадени ориентировъчните приходи, както винаги досега? И второ: Ако все пак ги имате, какви са те?
	Г-жа ТАТЯНА РАЧЕВА - ДИРЕКТОР на ОП „ГОРСКО СТОПАНСТВО”: Не зная какво означава, че досега сте приемали приходи, но годишният план се изготвя само с посочване на подотделите, в които ще се осъществява ползването и по какъв начин. Както и миналата годи...
	Това е законовият начин, по който трябва да се посочи. Това е документът, който трябва да бъде приет съгласно изискванията на Закона за горите. А приходите са посочени в проектобюджета, който е разработен.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания?
	Няма.
	Поставям на гласуване предложението по точка 10.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Мин...
	Предложението беше прието с 23 „за”, 1 „против”, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 904
	ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне за безвъзмездно ползване на част от имот частна общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1812/07.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне за безвъзмездно ползване на част от имот, частна общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1812 от 07.12.2017 г.
	ПК по ОС приема предложението и предлага Сдружение „Търновски фотоклуб“ да предостави информация за дейността си, свързана с популяризиране на Община Велико Търново в срок до заседанието на Великотърновския общински съвет на 21.12.2017г.
	ПК по ОНК приема предложението и предлага да бъде предоставена информация за досегашната работа на сдружението, свързана със съвместната дейност с община Велико Търново, и визия за следващ период. Информацията да бъде окомплектована в материалите за з...
	Колеги, такава информация ни беше изпратена, предполагам, че сте се запознали.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Гласуваме това предложение.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на  съветниците – 25  гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 905
	І. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 год. част от недвижим имот частна общинска собственост с...
	ІІ. На основание чл. 39, ал. 4 от Закона за общинска собственост и чл. 59 ал. 3 т. 2 и ал. 4 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за учредяване безвъзмездно ...
	ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи необходимите действия за предоставяне на горепосочения имот, при условия и ред, съгласно нормативните изисквания и да сключи договор за безвъзмездно ползване на имота.
	ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево, Вх. № 1826/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОС, с. Шемшево, Вх. № 1826 от 08.12.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Шемшево.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване това предложение.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 906
	1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 т.2 от ЗОС, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот частна общинска собственост:
	- застроен урегулиран поземлен имот VIII /осем римско/ от строителен квартал 108 /сто и осем/ по плана на с. Шемшево, с площ от 660 кв.м. /шестстотин и шестдесет квадратни метра/, актуван с АЧОС № 6405/09.10.2017 г.
	2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 3 от ЗОС, чл. 41, ал. 1, във връзка с чл. 76 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие да бъде сключ...
	- застроен урегулиран поземлен имот VIII /осем римско/ от строителен квартал 108 /сто и осем/ по плана на с. Шемшево, с площ от 660 кв.м. /шестстотин и шестдесет квадратни метра/, актуван с АЧОС № 6405/09.10.2017 г.,
	с Валери Стоянов Бобев и Теодора Цончева Бобева, двамата съпрузи с постоянен адрес гр. Велико Търново, ул. „Колоня Товар” №3 ет.1 ап.5, собственици на законно построена върху земята сграда, а именно двуетажна жилищна сграда със  ЗП в размер на 79 кв.м...
	3. Определя цена, въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 7 392 лв. /седем хиляди триста деветдесет и два лева/ без начислен ДДС.
	4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореж...
	ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изкупуване на недвижим имот, гр. Велико Търново, Вх. № 1823/08.12.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Дал...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 907
	1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия ...
	2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл. 34 ал. 1 предл. първо и ал.2 от ЗОС, чл. 3 ал. 1 т.2 и ал.2 т.1 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие за изкупуване от Община Велико Търново на недвижим имот, находящ се в урбанизираната ...
	3. Утвърждава стойността за изкупуване на имота, равна на експертната оценка, изготвена от оценител на имоти „Инвестстрой-92” ЕООД, в размер на 134 300 /сто тридесет и четири хиляди и триста/ лева, които следва да бъдат изплатени на наследници на Стеф...
	4. Настоящото решение отменя решение №862 по протокол №63 от 18.03.2010 г. на Великотърновски общински съвет.
	5. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи необходимите действия по изпълнение на настоящото решение, съгласно разпоредбите на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имуще...
	ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Утвърждаване на изготвени експертни оценки за обект мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново, Вх. № 1825/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Утвърждаване на изготвени експертни оценки за обект „Мост между с. Шемшево и гр. Велико Търново”, Вх. № 1825 от 08.12.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението по точка 14.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 908
	1. На основание чл. 21 ал.1 т.23 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет утвърждава изготвените от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, експертни оценки за определяне на равностойно парично обезщетение при провеждане на процедура по принудително о...
	- ПИ №000126 в землище с. Шемшево, с обща площ от 5 223 кв.м., земеделска територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 119,40 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 327 лева;
	- ПИ №000138 в землище с. Шемшево, с обща площ от 2 300 кв.м., земеделска територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 372,50 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 942 лева;
	- ПИ №000509 в землище с. Шемшево, с обща площ от 250 кв.м., земеделска територия, частна собственост – отчуждава се целият имот с площ в размер на 250 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 615 лева;
	- ПИ №000510 в землище с. Шемшево, с обща площ от 250 кв.м., земеделска територия, частна собственост – отчуждава се целият имот с площ в размер на 250 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 615 лева;
	- ПИ №000511 в землище с. Шемшево, с обща площ от 1 656 кв.м., земеделска територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 217,30 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 550 лева;
	- ПИ №000512 в землище с. Шемшево, с обща площ от 2 094 кв.м., земеделска територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 6,90 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 17 лева;
	- ПИ №000148 в землище с. Шемшево, с обща площ от 11 481 кв.м., друга производствена база, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 116,20 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 524 лева;
	- ПИ №021002 в землище с. Шемшево, с обща площ от 3 000 кв.м., земеделска територия, частна собственост – отчуждава се част от имота с площ в размер на 16,80 кв.м. при равностойно парично обезщетение в размер на 43 лева;
	2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите действия по принудително отчуждаване в съответствие с разпоредбите на Закона за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имуще...
	ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново, Вх. № 1830/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Велико Търново, Вх. № 1830 от 08.12.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване на предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 909
	1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на съществуваща съсобстве...
	- общинско място с площ от 80 /осемдесет/ кв.м., актувано с акт за частна общинска собственост №4762/25.11.2010 г., представляващо 80/576 идеални части от недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. Велико Търново, ул. „България“ №12, ...
	2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 80 /осемдесет/ кв.м., актувано с акт за частна общинска собственост №4762/25.11.2010 г., представляващо 80/576 идеални части от...
	3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско...
	ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Освобождаване от заплащане на наем, поради извършване на основни ремонтни дейности в имот общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1824/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Освобождаване от заплащане на наем поради извършване на основни ремонтни дейности в имот, общинска собственост, ПМГ"Васил Друмев", гр. Велико Търново, Вх. № 1824 от 08.12.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 16 беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 910
	І. На основание  чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, т. 2 раздел ІІ А от договор за наем  от 23.06.2014 год., Великотърновски общински съвет дава съгласие за опрощаване дължимите наемни вноски от страна на наемателя ЕТ „Златен кактус- Татяна Аламурова”, БУЛСТ...
	ІІ. Възлага на Кмета на Общината да изготви анекс към наемния договор при спазване на нормативните изисквания.
	ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Церова кория, Вх. № 1810/07.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Церова кория, намиращ се в с. Церова кория, сградата на кметството на първи етаж - кабинет с обща площ от 27,10 кв.м., при месечна наемна цена в размер на 27,00...
	ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Церова кория.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 17 беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева ...
	Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 911
	1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 6 от Закона за общинска  собственост,  чл. 17, ал. 1  от Наредбата за реда на придобиване,  управление и разпореждане с общинско имущество, Решение № 1060/ 16.09.2010г. на Великотърновски общинск...
	2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем по реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество.
	ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1811/07.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1811 от 07.12.2017 г.
	ПК по ОС приема предложението и предлага относно предмета на дейност да отпадне думата „търговия“, да остане само „услуги“.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението на ПК по ОС:  относно предмета на дейност да отпадне думата „търговия“, да остане само „услуги“.
	Предложението на ПК по ОС беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Ан...
	Предложението беше прието с 23 „за”, 1 „против”, 1 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основното предложение.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Йорда...
	Предложението беше прието с 19 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 912
	ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1822/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот, публична общинска собственост, гр. Велико Търново, представляващ терен с площ от 73,00 кв.м, за поставяне на преместваем обект /павилион/ с предназначение „търговска дейност и услуги”. Вх. № ...
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване на предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: З...
	Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 913
	І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 год. част от имот публична общинска собственост – място № 4...
	ІІ. На основание чл. 21, ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 7 и 8 от Закона за общинска собственост,  чл. 11, ал. 1 предложение първо и ал. 2 и чл.14, ал.1 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, във връзка ...
	ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с о...
	1.При провеждането на търга да се представи проект на преместваемия обект /павилион/, одобрен от Гл.архитект на Община Велико Търново.
	2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на преместваемия обект /павилион/, както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за сметка на наемателя.
	ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поправка на ЯФГ в Решение № 1238 по Протокол № 70/21.08.2014 г. на Великотърновски общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1797/2...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поправка на явна фактическа грешка в Решение № 1238 по Протокол № 70 от 21.08.2014 г. на Великотърновския общински съвет за одобряване на задание по чл. 125 от ЗУТ за даване на разрешение за изработване на проект за ПУП, с. Къ...
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване това предложение.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 914
	На основание чл.62, ал.2 от АПК във връзка с Решение № 1238 по Протокол № 70/ 21.08.2014 г. на ВтОС, Великотърновският общински съвет реши:
	1. Поправя свое Решение № 1238 по Протокол № 70/ 21.08.2014 г., като навсякъде вместо „план за застрояване” да се чете „план за регулация и застрояване”.
	2. След съобщаването и влизането в сила на решението за поправка по реда на АПК, да се довърши процедурата по одобряване на проекта за ПУП – ПРЗ на ПИ №№ 085020,  085021 и 085022 по КВС на земл. на с. Къпиново, ЕКАТТЕ 36107, общ. Велико Търново – м. „...
	ПО ДВАДЕСЕТА И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1796/27.11.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Шемшево, Вх. № 1796 от 27.11.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Шемшево.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се  приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 915
	На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 53-738-2 от 29.06.2017 г. от "Брейкауей" ООД с ЕИК 200454745, с адрес на управление - гр. Велико Търново 5000, ...
	1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от Пламен Недялков Въжаров, управител на дружеството – собственик, за изработване на проект за ПУП – ПЗ за ПИ № 106362 по КВС на земл. на с. Шемшево, ЕКАТТЕ 83586, общ. Велико Търново ...
	2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПЗ за ПИ № 106362 по КВС на земл. на с. Шемшево, ЕКАТТЕ 83586, общ. Велико Търново - м. „Коралча”, с цел - създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни намерения за промя...
	ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Леденик, Вх. № 1798/27.11.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за  ПУП, с. Леденик, Вх. № 1798 от 27.11.2017 г.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Има становище на кмета на с. Леденик.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 916
	На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.3 от ЗУТ; заявление с вх. № 94AA-11172-2 от 06.11.2017г. от Атанас Енчев Атанасов, с адрес – общ. Свищов, с. Овча могила, ул. „Странджа” № ...
	1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на водопровод в обхвата на ПИ № 000296 и ПИ № 000298 по КВС на земл. на с. Леденик, ЕКАТТЕ 43...
	2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на водопровод в обхвата на ПИ № 000296 и ПИ № 000298 по КВС на земл. на с. Леденик, ЕКАТТЕ 43253, общ. Велико Търново, с цел - захранване на новообразуван имот № 3, кадастрален район № 2...
	ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Беляковец, Вх. № 1802/30.11.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Беляковец, Вх. № 1802 от 30.11.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Кметът на с. Беляковец е дал становище.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 917
	На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 94TT-891-1/ 20.10.2017 г. от Татяна Тодорова Русева, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. „Александър Бур...
	1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен ПЗ за ПИ № 021441 по КВС на земл. на с. Беляковец, ЕКАТТЕ 03798, общ. Велико Търново - м. „Лозищата”, ...
	2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП - ПЗ за ПИ № 021441 по КВС на земл. на с. Беляковец, ЕКАТТЕ 03798, общ. Велико Търново - м. „Лозищата”, с цел - създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни намере...
	ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 1807/06.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, гр. Велико Търново, местност Саламята. Вх. № 1807 от 06.12.2017г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 918
	На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. рег. индекс и дата № 5300-15449-1 от 13.09.2017 г. от „ТОМИ КОМЕРС” ЕООД с ЕИК № 200499142 и адрес на управление ...
	1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от Милен Веселинов Тодоров, пълномощник на Мирослав Маринов Палазов, управител на „ТОМИ КОМЕРС” ЕООД с ЕИК № 200499142 - собственик на ПИ с идентификатор № 10447.15.470 по К...
	2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП-ПЗ за ПИ с идентификатор № 10447.15.470 по КККР на гр. Велико Търново, общ. Велико Търново - м. „Саламята”, с цел - създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни намерени...
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1831/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1831 от 08.12.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Има становище на кмета на с. Малък чифлик.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението по точка 25.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 919
	На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 94ДД-2059-2/ 18.10.2017 г. от Димитър Христов Калчев, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. „Оборище” №8, ...
	1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен ПУП – ПЗ за ПИ № 045018 по КВС на земл. на с. Малък чифлик, ЕКАТТЕ 46532, общ. Велико Търново - м. „Ло...
	2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП – ПЗ за ПИ № 045018 по КВС на земл. на с. Малък чифлик, ЕКАТТЕ 46532, общ. Велико Търново - м. „Локвата” с цел -създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни намере...
	ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, с. Малък чифлик, Вх. № 1832/08.12.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване разрешение за изработване на проект за частичен ПУП, землище на с. Малки чифлик, общ. Велико Търново - м. "Ръта". Вх. № 1832 от 08.12.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Кметът на с. Малък чифлик има становище.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме това предложение.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 920
	На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА; чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от ЗУТ; чл.124-б, ал.1 от ЗУТ; чл.12, ал.2 от ЗУТ; заявление с вх. № 94ДД-2059-3/ 18.10.2017 г. от Димитър Христов Калчев, с адрес - ПК 5000, гр. Велико Търново, ул. „Оборище” №8, ...
	1. Одобрява задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, за изработване на проект за частичен ПУП – ПЗ за ПИ № 016001 по КВС на земл. на с. Малък чифлик, ЕКАТТЕ 46532, общ. Велико Търново - м. „Ръ...
	2. Дава разрешение за изработване на проект за частичен ПУП – ПЗ за ПИ № 016001 по КВС на земл. на с. Малък чифлик, ЕКАТТЕ 46532, общ. Велико Търново - м. „Ръта”, с цел -създаване на градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни намерени...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Опрощаване на дължими държавни вземания, Вх. № 1817 от 07.12.2017г.
	ПК по ЗСД приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 24 „за”, „против” няма, 4 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 921
	На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 9, във връзка с чл. 1, ал. 1 от Указ № 2773 от 23.12.1980 г. за опрощаване на несъбираеми дългове към държавата,  Великотърновски общински съвет дава мнение да не се опрости задължението в размер на 2 3...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, от името на Председателския съвет искам да Ви пожелая весели Коледни празници и щастлива Нова година! Дано през новата 2018 година бъдем по-добри и по-упорити! Успех!
	Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 11,04 часа.

